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PRO AKTUÁLNÍ ZPRAVODAJSTVÍ SLEDUJTE WWW.HOMERLIVE.CZ Zapojte se do sčítání!
Pošta hledá brigádníky

MOSTECKO - V březnu 2021 proběhne na území České republiky 
další sčítání lidu, které bude i tento rok zajišťovat a administrativně 
zpracovávat Česká pošta. 

Po celé ČR aktuálně hledá Česká pošta cca 10 000 brigádníků, 
kteří pomohou takto rozsáhlý projekt realizovat. V současné chví-
li probíhá nábor i na Mostecku. Jedná se o pozici sčítací komisař/
ka a jde o dobře placenou odpolední brigádu (začínáme na 177 Kč/
hod.) Pro osoby starší 18 let s čistým trestním rejstříkem a dobrou 
fyzickou kondicí. 

Co je úkolem sčítacího komisaře? 
 �Distribuce sčítacích formulářů do domácností podle mobilní 
aplikace.
 � Poskytování podpory domácnostem při vyplňování formulářů.
 � Sběr a kontrola vyplněných formulářů.
 � Předání formulářů na sběrném místě.

Všechny pozice a důležité informace naleznete na:
www.tvojebudoucnost.jobs.cz/volna-mista/                            (nov)

ZASTUPITELSTVO  
MOSTU

MOST – Ve čtvrtek 25. února, 
mimořádně úderem 11. hodiny 
začnou jednat  mostečtí zastu-
pitelé. Zasedání se koná ve vel-
ké zasedací místnosti ve 4. patře 
mosteckého  magistrátu. Prostor 
pro diskusi občanů je vyhrazen 
v závěru programu, před dota-
zy a diskusí členů zastupitelstva. 
Jednání můžete sledovat on-line 
na  www.mesto-most.cz v odka-
zu město a úřad.

ZASTUPITELSTVO  
KRAJE 

ÚSTECKÝ KRAJ – Krajští 
zastupitelé se sejdou v pondě-
lí 15. února v 10 hodin v kon-
ferenčním sále Krajského úřa-
du Ústeckého kraje. Občané se 
mohou k projednávání jednot-
livých bodů vyjadřovat průběž-
ně. Zasedání je možné sledovat 
on-line na stránkách www.kr-
ustecky.cz.

MOST – Mostečané opět dostanou prostor na vymýšlení svých drob-
ných projektů, které jim zpříjemní žití ve městě. Vyhlášení dalšího 
ročníku „Hejbni Mostem!“, na který je mostecký establishment při-
praven uvolnit z  participativního rozpočtu dva miliony korun, vy-
pukne 17. února.

Opět máme šanci HEJBNOUT MOSTEM!

Do projektů, které v Mos-
tě chybí, nebo by mohly zlep-
šit zdejším obyvatelům život,  se 
mohou pustit už mladí lidé od 
patnácti let, jinak se na věk ne-
hledí. Účastnit se mohou i práv-
nické osoby, které podnikají 
v Mostě. Podmínkou je, že pro-
jekt se musí realizovat na po-
zemku města nebo budově ve 
vlastnictví města Mostu. Vloni 
občané do participativního roz-
počtu poslali čtyřiačtyřicet ná-
padů a námětů. „Loňský premié-
rový ročník participativního roz-
počtu Hejbni Mostem! mě velice 
potěšil. Jsem rád, že lidem ne-
ní lhostejné, v jakém městě žijí 
a jsem přesvědčen, že i letos bu-
dou mít originální a dobré nápa-

dy, na které se vedení města tě-
ší. Pojďte s námi opět Hejbnout 
Mostem!“ vyzývá občany k za-
pojení do letošního ročníku ná-
městek primátora Marek Hrvol.

Podat je možné i více návr-
hů, počet není omezen. „Pod-
mínkou ovšem je, že finanční ná-
ročnost jednoho projektu nesmí 
přesáhnout jeden milion Kč včet-
ně DPH. Návrhy lze podávat od 
17. února do 30. dubna,“ upo-
zorňuje mluvčí mosteckého ma-
gistrátu Klára Vydrová a dodá-
vá: „V  květnu se pak navržené 
projekty posoudí a ty, které splní 
podmínky participativního roz-
počtu, postoupí do dalšího kola, 
kterým je hlasování veřejnosti.“

      (nov)

Od středy 17. února můžete zasílat své návrhy a nápady na 
zlepšení města Mostu prostřednictvím webového formu-
láře na www.hejbni-mostem.cz. Po předchozí dohodě na 
tel. 604 554 133 nebo e-mailové adrese (info@hejbni-mos-
tem.cz; jitka.hejdukova@mesto-most.cz) může navštívit 
koordinátorku projektu Jitku Hejdukovou, která společně 
s navrhovatelem dotazník vyplní.

valentýnský
autodrom

více na straně 5

V loňském hlasování získaly nejvíce hlasů a realizovaly se tři projekty. 
Zastínění 29 pískovišť v mateřských školách, dětské atrakce pro děti 
školního a předškolního věku ve Vtelně a Bosonožka na Resslu.
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Svatební „ANO“ v kostele
MOST - Ačkoliv velkým svatebním obřadům současná epide-

miologická situace nepřeje, obřady s omezeným počtem svatebča-
nů se konat mohou. Oblíbeným místem pro novomanželské „ano“ 
je mostecký kostel Nanebevzetí Panny Marie. Svatební termíny pro 
rok 2021 jsou již k dispozici. Novomanželské „ano“ si zde snoubenci 
mohou říci v termínech 20. 2, 20. 3, 10. 4, 24. 4, 15. 5, 29. 5, 5. 6, 19. 
6, 26. 6, 10. 7, 17. 7, 31. 7, 7. 8, 21. 8, 28. 8, 4. 9, 18. 9, 9. 10, 23. 10, 6. 
11, 20. 11, 11. 12.                                                                                      (nov)

 

Navrhujte na Cenu Mostu 
MOST - Mostecký magistrát začal přijímat nominace na Cenu měs-
ta Mostu 2020. Návrhy můžete zasílat na odbor školství, kultury 
a sportu mosteckého magistrátu do 31. května.

Cena se uděluje občanům města Mostu za mimořádné záslu-
hy  o rozvoj či popularitu našeho města. Může se jednat o úspěš-
ného vědce, umělce, lékaře, ale i o běžného občana, který svou pra-
cí pomáhá vytvářet pozitivní image Mostu. Při nominaci stručně 
do jedné věty definujte přesnou formulaci, zač by měla být právě té-
to osobnosti cena udělena. Svůj návrh poté můžete opřít dalšími pí-
semnými argumenty. Obnovení udělování ceny začalo znovu v ro-
ce 1989, kdy ji převzalo Občanské fórum Divadla pracujících a Ob-
čanské fórum Mostecka.                                                                     (nov)

MOST – Město hodlá přilákat 
k  mosteckému jezeru, které se 
vloni otevřelo veřejnosti, turisty 
ze širokého okolí i zdejší obyva-
tele. Plánuje řadu atraktivních 
novinek.  

V nejbližší době vyhlásí měs-
to veřejnou zakázku na stavbu 
zázemí pro správce areálů plá-
ží na jezeře Most. „Veřejnost má 
o jezero velký zájem, což doklá-
dá množství návštěvníků, kte-
ří si k  němu rádi najdou cestu. 
U jezera proto bude letos vybu-
dováno zázemí, které lidem na-
bídne posezení. Počítá se se dvě-
ma stánky s  občerstvením, soci-
álním zařízením a zázemím pro 
správce a provozovatele pláží. Te-
rasy nabídnou příjemný pohled 
na jezero a jeho okolí,“ potvrdi-
la mluvčí mostecké radnice Klá-
ra Vydrová. Město si je vědomo, 
že návštěvníci oblíbených turi-
stických míst, která jsou spoje-
na s vodními radovánkami, jsou 
zvyklí na komfort v podobě 
kvalitní dostupnosti, dobrého 
občerstvení a bezpečnosti. To 
vše ladí  před začátkem teplých 
dní vedení města tak, aby uspo-
kojilo i ty nejnáročnější výlet-
níky. „Chceme nabídnout nejen 
jedno odpoledne u jezera. Máme 
spoustu variant, jak využít volné 
dny v Mostě a chceme je také pre-
zentovat. Chystáme se připravit 
další z řady videopozvánek, kte-
ré mohou přilákat turisty  i ze za-
hraničí,“ podotkl primátor Jan 

Paparega. Možností je tu podle 
vedení města dost. Jezero bude  
hrát prim. „Sportovní aktivity, 
které se dají na jezeře Most pro-
vozovat v období hned několika 
měsíců v roce, otevírají možnos-
ti pro další cílovou skupinu, která 
do Mostu může zavítat a dle do-
savadních schůzek a jednání ta-
ké zavítá. Sportovci mají o jeze-
ro zájem a nebýt koronaviru, tak 
bychom zde možná měli Olym-
pijské městečko při OH v Tokiu,“ 
dodává primátor.

U břehů jezera by měl vznik-
nout také autokemp. Připrave-
na je také zastávka MHD, ze 
které město zajistí spojení mezi 
městem a jezerem. Součástí ob-
čerstvovacího koutku s  jídlem 
a nabídkou nápojů bude  mo-
bilní kavárna. Samozřejmos-
tí  jsou sociální zařízení a pře-
vlékárny. Vybudovány jsou zde 
již také dětské hrací prvky. „Vě-
říme, že po dlouhých měsících 
izolace dětí přinese zdejší záze-
mí a atrakce pro děti příležitost 

k sociálnímu kontaktu, o který 
během lockdownů přišly. Když 
připočteme stálou dohledovou 
službu, která by se měla starat 
o bezpečnost a dodržování pro-
vozního řádu, vychází nám je-
diné. Skvělá příležitost jak si 
užít příjemné chvilky strávené 
s rodinou, přáteli nebo partne-
rem v krásném prostředí. Navíc 
se sportovním vyžitím a kvalit-
ním občerstvením,“ doplnila ná-
městkyně primátora Markéta 
Stará.                                     (sol)

Jaké bude nové zázemí u jezera?
Občerstvení, mobilní kavárna i autokemp

Zázemí jezera má už v letošní sezóně uspokojit i ty nejnáročnější výletníky. U břehů jezera by měl vzniknout 
autokemp, občerstvovací koutek s jídlem a nabídkou nápojů. Bude zde i mobilní kavárna. Samozřejmostí  bu-
dou sociální zařízení a převlékárny. Připravena už je zastávka MHD, ze které město zajistí spojení mezi městem  
a jezerem. 

Dopravní tepna ČSA, ku-
dy denně projede až na 16 ti-
síc  aut, už není pro řidiče čer-
nou můrou. „Provizorně se od-
stranily nejhlubší výmoly, kvůli 
kterým byla komunikace takřka 
nesjízdná. Jedná se však o do-
časné řešení. Město se problé-
mem dlouhodobě zabývá,“ ujis-
tila mluvčí mosteckého magis-
trátu Klára Vydrová. Důvodem 
je dlouhotrvající rekonstrukce 

vodovodu a kanalizace, kterou 
zde provádí společnost Seve-
ročeská vodárenská. Městu už 
došla trpělivost. Po opakova-
ných urgencích zajistila společ-
nost ZEROSTAV inženýring, 
na základě objednávky s Tech-
nickými službami města Mos-
tu, opravu nejhlubších výmolů, 
aby byla zajištěna bezpečnost 
dopravy. „Při průjezdu úsekem 
by ale měli řidiči dbát zvýšené 

opatrnosti,“ nabádá mluvčí ma-
gistrátu.

Stavební práce na opravě le-
titého poškozeného vodovodu 
a kanalizace budou pokračo-
vat. „Stavební práce budou pro-
bíhat v blízkosti přístupových 
cest do gymnázia,“ upozornil 
mluvčí SVS Jiří Hladík a ujis-
til, že vodárenská společnost 
pravidelně informuje o pláno-
vaných postupech prací. „Pře-
devším z  důvodu minimalizace 
dopravních omezení v blízkosti 
stavby a s ohledem na bezpeč-
nost pracovníků na této akci,“ 
podotkl. 

V roce 2021 bude nosnou část 
prací tvořit rekonstrukce vodo-
vodního přivaděče v  délce 180 
metrů v ulici ČSA a kanalizač-
ní stoka v ulici A. Jiráska. „Nyní 
probíhá technologická přestávka, 
a to nejméně do konce února. Bě-
hem ní nebudou žádná dopravní 
omezení. Ta poté budou pokra-
čovat v potřebném rozsahu stav-
by,“ upřesnil  Jiří Hladík. Akce 
by měla být hotova do 7. srpna 
2021. Město kvůli ní muselo od-
ložit i plánovanou rekonstrukci 
komunikace v ČSA, k níž dojde 
až v roce následujícím. 

(sol)  

Tankodrom v ČSA se opravil – ale jen na čas
MOST – Frekventovaný  úsek v ulici ČSA mohou řidiči projet bez 
omezení. Ne ale na dlouho. Rekonstrukce stoletého vodovodu a zni-
čené kanalizace bude totiž na jaře pokračovat. S ní přijdou  omezení 
provozu a další výkopy.     

Běžecká stopa vznikla
na Matyldě a hipodromu
MOST –  Na Matyldě a na hipodromu vznikla  běžkařská  stopa. 

Sněhové podmínky jsou v těchto dnech ideální. „Jsme rádi, že letos 
napadlo alespoň tolik sněhu, abychom mohli upravit stopy pro běžko-
vání. Věříme, že tím Mostečanům uděláme radost. Protože nebudou 
muset na běžky vyrážet za město do lesa, ale dojdou si na stopu klid-
ně z domova pěšky,“ vzkazuje vedení města Mostu, které vyšlo běž-
kařům vstříct.                                                                                     (nov)

 
Hipodrom Most

Jezero Matylda

Průzkumný vrt do hloub-
ky 75 metrů proběhl na sklon-
ku minulého roku. Měl ověřit, 
zda bude možné zřídit studnu 
a využít vlastní zdroj podzem-
ní vody pro potřeby obnovené-
ho parku. „Vzhledem k dobré 
naměřené orientační vydatnosti 
vrtu 0,8 l/sec bude vrt stavebně 
dokončen na studnu. Na zákla-
dě rozboru kvality vody bude po-
užita jako místní zdroj vody pro 
vodní prvky v parku, případně 
pro systém závlahy zeleně,“ uve-
dl městský architekt Petr Neslá-
dek. „Proběhl již také průzkum 
stávajících vodních prvků v hor-
ní části parku kvůli jejich rekon-
strukci. V  současné době archi-
tekti dokončují projektovou do-
kumentaci a připravuje se výběr 
dodavatele. Na konci roku bude 
zahájena rekonstrukce. Slavnost-
ního otevření parku se dočkáme 
v  roce 2022. Věřím, že z  toho-
to nevyužívaného místa v  cent-

ru města vznikne živý a funkč-
ní park. Ten nám pomáhala tvo-
řit spousta místních lidí, a pro-
to doufám, že výsledek své práce 
budou také rádi navštěvovat,“ 
uvedl primátor města Mostu Jan 
Paparega.

Projekt na obnovu parku 
Střed se realizuje na základě 
vítězného návrhu týmu archi-
tektů Tilla Rehwaldta a Patri-
ka Hoffmana, s  nímž se moh-
la v  minulosti seznámit i ve-
řejnost. Budoucí park počítá se 
zachováním vodních prvků, 
avšak z ekonomických důvodů 
ve zredukované podobě. Terén 
by měl být v podobě teras, pro-
pojených cestami. Návrh archi-
tekta Kuči zmenší původní fon-
tánu zhruba na třetinu. Pone-
chá ale její prostorové rozlo-
žení.  „V  parku zůstane vodní 
kaskáda a spodní část vodního 
prvku se sochou nazvanou Lé-
da s labutí. Místo horní sousta-

vy dvou bazénů bude kavárna 
a místo spodního vodního prv-
ku u ulice Bělehradská zastře-
šené pódium s  hledištěm,“ pro-
zradila mluvčí magistrátu Ká-
ra Vydrová. V blízkosti kavárny 
bude dětské hřiště pro nejmen-
ší a v jeho okolí atraktivní prv-
ky pro dospělé i seniory. Další 
multifunkční plocha s hřištěm 

a s pobytovými schody propo-
jí park se stadionem. V  oblas-
ti hřiště a sportoviště se počí-
tá s kamerovým systémem a zá-
zemím pro správce. Projekt ta-
ké řeší hospodaření s dešťovou 
vodou. „Kácet by se mělo mi-
nimálně s  tím, že se zde vysa-
dí i nová zeleň a stromy,“ řekla 
mluvčí.                                  (sol)

Do parku Střed se vrátí voda

Vodní kaskády bývaly neodmyslitelnou součástí parku. Město slibuje, 
že sem vodu opět vrátí. 

MOST – Před letošní rekonstrukcí parku nad sportovní halou město 
zjišťuje možnosti s podzemními zdroji vody. Ty se ukázaly jako dob-
ré a do parku Střed se tak bude moci opět navrátit voda. 



Mohl by se nechat opravit 
asfaltový chodník, který vede 
od Javorové ulice směrem ke 
Kahanu po levé straně? Mys-
lím že nebyl od prvního polo-
žení ani jednou obnoven, jsou 
tam vylámané plochy, nerov-
nosti, drží se tam při dešti vo-
da atd. Já po chůzi po chodní-
ku potřebuji hole a tak se ně-
kdy stane, že položím hůl do 
děr na chodníku.

Chodník bude zařazen do 
plánu oprav na tento rok.

Odpovídá primátor města Mostu  
Jan Paparega
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Jan Paparega

Do celovečerního filmu „Dvě 
slova jako klíč“ režiséra Dana 
Svátka hledají filmaři  malého 
herce, chlapce 2-3 roky, do ro-
le syna filmových rodičů Mari-
ky Šoposké a Davida Švehlíka. 
Natáčení začne od dubna 2021 
v Ústí nad Labem a v Kytlicích 
na Děčínsku. Kamerové zkouš-
ky se uskuteční na jaře v Ús-
tí nad Labem v souladu s vlád-

ními nařízeními ohledně situa-
ce covid-19.

Scénář snímku vychází opět 
z  knižní předlohy úspěšného 
spisovatele Josefa Formánka. 
Jde o jeho poslední tvůrčí počin 
z roku 2016 a zároveň první kni-
hu, kterou napsal bez alkoholu.

Film by měl být koncipován 
jako soubor několika příběhů, 
které se postupně skrze své po-
stavy propojí. Tvůrci chtějí pře-

nést na plátno sil-
né emoce a dechbe-
roucí obrazy Země 
spojit s  niternými 
okamžiky hrdinů, 
kteří stojí před vol-
bou a zásadní změ-
nou ve svém živo-
tě.  Ve snímku by 
si mělo zahrát i ně-
kolik zahraničních 
hvězd. Z českých 
herců se před ka-

merou objeví opět 
David Švehlík nebo 
Jaroslav Dušek.

Požadavky  
na roli 

Františka

Věk 2-3 roky, 
nebojácná pova-
ha, ideálně podob-
ný filmovým rodi-
čům a ideálně z Ús-
teckého kraje. E-
-mail pro zájemce:  
comparzfilmmorava@seznam.
cz. Do předmětu uveďte: Dvě 
slova jako klíč + role František. 
Do e-mailu uveďte následující 
informace (dodržení pořadí je 
důležité!) a přiložte fotografie. 
1. jméno a příjmení, 2. adresa,  
3. telefon na zákonného zá-
stupce, 4. e-mail na zákonné-
ho zástupce, 5. datum naroze-
ní, 6. aktuální fotografii obliče-
je, 7. aktuální fotografii postavy 
(pouze kvalitní fotografie, nejlé-
pe z ateliéru, nebo foto vyfoce-

no u jednobarevné zdi, ne foto-
grafie z dovolené, bez pokrývky 
hlavy a bez brýlí), 8. výška po-
stavy, 9. velikost oblečení (stan-
dardizovaná klasifikace velikos-
ti oblečení dle EU, např. 134), 
10. velikost bot.

Casting pořádá Castingo-
vá agentura Comparz film Mo-
rava. E-mail: comparzfilmmo-
rava@seznam.cz. Tel. kontakt:  
603 256 595. Výše honoráře pro-
zatím není stanovena.        (nov)

Upraví se sídliště
MOST – Město chystá urbanistickou studii na úpravu veřejných 

prostor na sídlišti Pod Lajsníkem. Počítá se zde s úpravou parkování, 
pěší a cyklistické dopravy, úpravou zeleně a změny charakteru veřej-
ných prostranství včetně vybavení vhodným mobiliářem. „V průbě-
hu celého procesu bude probíhat informační kampaň. V rámci ní budou 
vytvořeny pozvánky na setkání s architektem i na veřejné projednání za-
dání urbanistické studie, dotazníky a výzvy k zapojení do mapování,“ 
ujišťuje mluvčí mosteckého magistrátu Klára Vydrová.

K očkování vše připraveno 
MOST – Radní sledují problematiku očkování seniorů a jsou ne-

spokojeni s koordinací očkování proti nemoci covid-19. Poukazují na 
chybějící strategii, díky které by se v případě dostatečného množství 
vakcín mohla naočkovat větší část populace. „Most je připraven, má 
vybraný prostor pro velkokapacitní očkování ve sportovní hale a pomoc 
má přislíbenou od místních praktických lékařů. Vše je nyní závislé na 
dodání vakcíny,“ upozornila mluvčí Klára Vydrová.

Petice za knihovnu!
MOST – Konšelé vzali na vědomí petici občanů za zachování Měst-

ské knihovny Most, která byla předána vloni na zasedání zastupitel-
stva. Petice obsahuje na 2 200 podpisů obyvatel  Mostu a i z jiných 
měst a obcí ČR. Peticí se zabýval odbor rozvoje a dotací ve spolupráci 
s Akad. arch. Petrem Nesládkem, odborem investic a odborem měst-
ského majetku.

Prodej nemovitostí
MOST – Město vloni utržilo z prodeje pozemků  více než 61,6 mil. 

Kč. Příjmy tak byly splněny na 101 procent oproti upravenému roz-
počtu. Příjmy z prodeje objektů za stejné období činily 1,3 mil. Kč 
a byly splněny na 54 procent oproti upravenému rozpočtu.

Snížení nájemného
MOST – Hlasováním radních neprošlo dočasné snížení nájemné-

ho z pozemků společnosti I. Golf Club Most. Hlavním důvodem pro 
žádost je omezení činnosti krizovými opatřeními. Žadatel platí sym-
bolické nájemné, zhruba 1 tis. Kč měsíčně, jako několik dalších spor-
tovních organizací. Kromě tohoto bylo golfové hřiště v roce 2020  mi-
mo provoz.

Nové sítě k Výšině
MOST – Radní schválili ve prospěch Severočeské vodárenské spo-

lečnosti, a. s. zřízení inženýrských sítí. Jedná se o vybudování nové 
splaškové kanalizace, respektive o její prodloužení v ulici Na Výšině. 
Hlavním důvodem je napojení nových rodinných domů na veřejnou 
kanalizační síť.

(sol)

O  čem jednali mostečtí radní...Casting: Filmaři hledají malého herce
ÚSTECKÝ KRAJ - Castingová agentura Comparz film Morava hledá 
malého chlapce ve věku dvou až tří let do  připravovaného filmu  
„Dvě slova jako klíč“. Zahraje si syna filmových rodičů Mariky Šopo-
ské a Davida Švehlíka. Kamerové zkoušky se uskuteční na jaře v Ústí 
nad Labem. 

a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších 
předpisů:

vysokoškolské vzdělání v magisterském nebo 

Přihlášky musí být doručeny nejpozději
do 22. 2. 2021 – 12.00 hodin.

REFERENT/KA
ODDĚLENÍ ROZVOJE A ÚZEMNÍHO PLÁNU

ODBOR ROZVOJE A DOTACÍ
Obsazení pracovní pozice na dobu NEURČITOU.

Magistrát města Mostu přijme zaměstnance/zaměstnankyni na pracovní pozici

 

PRACOVNÍ NÁPLŇ:
Organizační zajišťování projektu participativního rozpočtu města, 

komplexní zajišťování činnosti v rámci podpory technického 
a polytechnického vzdělávání žáků na základních školách 

v Mostě, spolupráce s investory ve SPZ Joseph.

BLIŽŠÍ INFORMACE:

 

Další požadavky pro uchazeče/uchazečky včetně dokladů, které je nutno
k výběrovému řízení doložit, jsou zvřejněny na www.mesto-most.cz

sekce „Nabídky zaměstnání“ - Výběrové řízení č. 3/2021.

Ing. Marie Divišová, tel: 476 448 207, 734 417 260
E-mail: Marie.Divisova@mesto-most.cz

Díky knihoboxu nejsou čte-
náři omezeni otevírací dobou 
knihovny. „Pro vrácení vypůj-
čených knih a dokumentů si mo-
hou naši čtenáři vybrat kterou-
koliv denní i noční hodinu.  Ze-
jména v dnešní pandemické 
době je knihobox výtečným po-
mocníkem, který umožní vra-
cení knih bez přímého kontak-
tu čtenáře a knihovníka,“ ko-
mentuje horkou novinku ředi-
tel Městské knihovny  v Mostě 
Petr Petrik.

Box na vracení knih je služ-
ba, založená na oboustranné 
důvěře mezi knihovníky a čte-
náři. Při vhození knihy do kni-
hoboxu se nevydává žádné po-
tvrzení, čtenářům se proto do-
poručuje, aby si zkontrolovali 
v on-line katalogu, zda výpůjč-
ka byla ze čtenářského kon-
ta skutečně odečtena, případ-
ně se s tímto dotazem obrátili 
na knihovnu e-mailem či tele-
fonicky. Knihovna přitom ga-
rantuje, že dokumenty, vrácené 

prostřednictvím 
knihoboxu, bu-
dou ze čtenářské-
ho konta uživa-
tele odečteny ná-
sledující pracov-
ní den. 

Pravidla kni-
hoboxu

 � využití kni-
hoboxu je na 
vlastní zodpo-
vědnost čtenáře 
 � do knihoboxu není možné 
vhazovat čtenářské průka-
zy, CD (ani knihy s CD přílo-
hou), gramodesky, společen-

ské hry, knihy označené jako 
fotokopie a MVS
 � kniha bude vrácena až násle-
dující (otevírací) den   (nov)

Knihovna zprovoznila knihobox
MOST - V Městské knihovně Most se čtenáři dočkali další novinky. 
Venkovní návratový box alias KNIHOBOX umožní čtenářům vrátit 
knihy kdykoliv bez nutnosti navštívit knihovnu.

Filmový tatínek David Švehlík

Filmový maminka Marika Šoposká

Do knihoboxu lze vracet vypůjčené dokumen-
ty 24 hodin denně 7 dní v týdnu zcela jednodu-
še vhozením do schránky.

MOST – Město se pustilo do 
úprav zahražanského parku. 
Obnova bude spočívat ve vý-
sadbě nových dřevin, ale bohu-
žel i v kácení stávajících. 

„V roce 2020 se v  této lokalitě 
nic nekácelo, pouze v roce 2019 je-
den jírovec, který se zlomil vlivem 
větru,“ připomněl vedoucí odbo-
ru životního prostředí mostec-
kého magistrátu Vladimír Pátek.  
Vloni na jaře se v parku vysadi-
lo pět nových červeně kvetou-
cích kaštanů. „Kaštany  s červe-
ným květem, které byly vloni do 
parku zasazeny, jsou dlouhověké 
a pěstují se především pro nádher-
né větší růžovočervené květy,“ do-
dal šéf odboru. Vysadily se ná-
hradou za jedenáct stromů, kte-
ré padnou k zemi během února. 
„Letos se vykácí 11 stromů. Tři jí-
rovce - kaštany, dva ovocné stro-
my, jeden smrk a pět akátů. V led-
nu již byly odstraněny dva jírov-
ce, které se vysadily v předchozích 
zhruba pěti letech. Byly poško-
zeny a i po ošetření bohužel od-
umřely,“ podotkl Vladimír Pá-
tek a dodal: „Ke kácení vzrost-

lých dřevin dochází především 
ze zdravotních důvodů, napří-
klad v  případě jírovce či smrku. 
U akátu se jedná o probírku, tak 
aby silnější kusy lépe prospívaly.“ 
Nová výsadba bude v parku po-
kračovat. „Po vykácení a uvolně-
ní prostoru město vyhodnotí, ko-
lik nových stromů bude osaze-

no. Mělo by se jednat ale o zhru-
ba deset kusů. Ty se ještě do konce 
února objednají a vysadí se v jar-
ních měsících,“ doplnil vedoucí 
odboru životního prostředí. Bu-
dou to s  největší pravděpodob-
ností opět jírovce. „Půjde o dru-
hově odolné kultivary vůči klíněn-
ce jírovcové, s kterou se nám da-
ří v posledních letech bojovat, a to 
i díky důslednému vyhrabávání 
spadaného listí, ve kterém tento 
škůdce vegetuje. Počítá se s vodní-
mi vaky ke každému nově vysaze-
nému stromku včetně hydrogelu, 
který absorbuje vodu při zálivce 
a pomalu ji uvolňuje do kořenové-
ho systému,“ doplnil. Podél chod-
níku bloku 536 se dosadí keře.  
Mezi ulicemi Jana Opletala, 
Chmelná, Vinohradská a Zahra-
žanská, přibližně v  místech dří-

vějšího historického dvora na Za-
hražanech, se vylepší i mobiliář. 
„Plánují se zde úpravy, abychom 
parku dali příznivější tvář. Asfal-
tová plocha se zlikviduje a prove-
dou se terénní úpravy s možností 
budoucí výsadby,“ doplnil vedou-
cí odboru. Zachová se pouze část 
propojující chodník. Dětské hřiš-
tě se změní v uspořádání a dopl-
ní se o nové herní prvky. V úvahu 
připadá například  zemní tram-
polína. Obnovou projde i asfalto-
vá plocha s pískovištěm. „Písko-
viště se opraví a obloží dřevoplas-
tem a současně tu vznikne i nový 
květinový záhon s úpravou okol-
ních laviček.  V  plánu je v tom-
to místě instalovat i nové pítko 
s úpravou i spodní misky pro psy,“ 
prozradil  Vladimír Pátek.    

 (sol) 

Park na Zahražanech čeká proměna

Aby park na Zahražanech mohl dostat novou tvář, musí se i kácet. Vysadí se nové stromy, keře, vylepší se dět-
ské hřiště včetně pískoviště a přikoupí se nový mobiliář.



Pracovníci Technických slu-
žeb města Mostu likvidova-
ly  masy sněhu, které zasypa-
ly mostecké ulice. Podle ředi-
tele technických služeb Václava 
Zahradníčka se podobná nadíl-
ka na město snesla naposledy 
před devíti lety. Ačkoliv do ulic 
vyjela veškerá technika a na-
stoupili i dělníci na úklid sně-
hu, přesto si Mostečané podr-
želi  oblíbený kolorit a technic-
ké služby,  zasypali  nevybíra-
vými telefony a maily. „To víte, 
že už mám v poště sbírku šťav-
natých e-mailů. V ulicích ale by-
lo vše, co máme k dispozici. Shr-
novali jsme a solili, na odklízení 
pracovalo celkem 40 pracovní-
ků, kteří pomáhají s uvolňová-
ním sněhu z komunikací a chod-
níků. Lidé si holt přestali pama-
tovat, že v zimě padá sníh,“ říká 

k mimořádné situaci Václav Za-
hradníček a dodává: „Lidé nám 
telefonují a zlobí se, že někde ne-
ní hned odklizeno. Zimní údrž-
ba má ale svá logická pravidla.  
Prioritou je  především průjezd 
městem a sídlišti pro autobu-
sy MHD, vozidla integrovaného 
záchranného systému, zásobová-
ní a v neposlední řadě úklid pře-
chodů pro chodce. Komunikace  
jsme zvládli nejlépe z okolních 
měst. Uznávám, že horší to by-
lo s chodníky. Vše je ale také od-
vislé od toho, jakým množstvím 
techniky a hlavně lidí disponu-
jete.“ 

Po pluhování a ošetření sil-
nic v prvním pořadí se  technika 
přesouvá i na komunikace a plo-
chy v druhém a třetím pořadí. 

Komunikace jsou v  plánu 
zimní údržby rozděleny do tří 

skupin podle pořadí důležitos-
ti v  zajištění jejich sjízdnosti 
a schůdnosti.  „K zajištění zim-
ní údržby využíváme dva sypa-
če nad 12,5 tuny, čtyři sypače do 
3,5 tuny, dva traktory, jeden hol-
der (vozidlo na úklid sněhu z úz-
kých chodníků), dva nakladače, 
jedno vozidlo pro zajištění ruč-

ního úklidu autobusových zastá-
vek a dvě vozidla   pro zajištění 
ručního úklidu schodišť  přecho-
dů,“  vyjmenovává  Václav Za-
hradníček. Během uplynulého 
víkendu technické služby použi-
ly  300 tun soli a najely přes 2 ti-
síce kilometrů.

(nov)

zpravodajství12. února 20214

V  eřejné zakázky

Každý občan města může bezplatně uložit na sběrný 
dvůr veškerý odpad, který nepatří nebo nesmí být 

uložen do nádob na komunální odpad, tzn. objemný 
odpad, např. lednice, vyřazené televize, baterie, 
akumulátory, oleje, nábytek, bytové jádro, okna 

stavební materiály v omezeném množství – maximální 
množství do 1 m3 za měsíc.

Podnikající osoby mají možnost uložit po dohodě 
v omezeném množství za poplatek. 

Dočasně nepřijímáme odpady 
15 01 01, 20 01 01 (papír a papírové obaly).

 

 

SBĚRNÝ DVŮR
www.tsmost.cz

 
 Zahradní 104/1, Most

+420 724 230 302
Po - Pá 10:00 - 18:00 hodin | So - Ne 10:00 - 14:00 hodin 

Propojení Most - Rudolice
Vyhlášena bude veřejná zakázka na pěší propojení mezi Rudoli-

cemi a Mostem. Vybudován bude nový chodník z kalené štěrkodrti 
a mechanicky zpevněné zeminy. Spojovat bude ulici Mlýnská v Ru-
dolicích s ulicí Hřbitovní v Mostě.

Nová zastávka u Prioru
Město pokračuje v rekonstrukcích autobusových zastávek. Letos 

se bude  rekonstruovat zastávka MHD u Prioru. Vytvoří se zde bez-
bariérového nástupiště a bezbariérové vodící linie pro samostatný 
a bezpečný pohyb nevidomých a slabozrakých lidí.

Škola se zbourá 
Bývalá 17. ZŠ Most v ulici Okružní se zdemoluje. Týkat se to bu-

de všech pavilonů školy. Celkem se jedná o 4 na sebe navazující ob-
jekty, které  se zdemolují do hloubky jednoho metru pod úroveň te-
rénu. Jáma se zasype, naveze se ornice a místo se zatravní. 

Odvodnění u jezera
Vyhlášena bude veřejná zakázka na odvodnění sportovišť v pro-

storu pláží jezera Most a doplnění přípojek inženýrských sítí. Stav-
ba navazuje na napojení komunikace a inženýrské sítě, kterou reali-
zovalo ministerstvo financí z 15 ekomiliard.

(sol)

MOSTECKO – Bezmála rok už 
v českých školách neprobíhá 
výuka standardním způsobem. 
Vzhledem k  vážnosti epidemie 
zřejmě nikdo ani standardní 
způsob výuky nečeká. Vláda 
ale odsunula řešení problému  
vzdělání  dětí a mladých lidí až 
na poslední kolej. Lidem, kte-
rým záleží na vzdělanosti spo-
lečnosti, nezbývá nic jiného, než 
vládu k  činnosti přimět petice-
mi.

Zatímco v  jiných státech Ev-
ropy je zavírání škol vždy až na 
posledním místě v řadě opatření 
a první při rozvolňování, v Čes-
ké republice se zatím na školství 
příliš nehledělo. A tak vznikají 
petice, ve kterých rodiče, odbor-
níci i pedagogové žádají vládu, 
ať začne školství řešit a nepova-
žuje vzdělání za zbytné, tedy za 
něco, co je možné odložit až na 
dobu, kdy se otevřou zimní areá-
ly, bazény, posilovny, tělocvičny, 
divadla a restaurace. 

Jednu z petic předložila Mari-
ana Čapková, předsedkyně Vý-
boru pro výchovu a vzdělávání 
ZHMP Nesmíme obětovat dě-

ti! Žádáme vládu, aby školství 
zařadila mezi své nejvyšší prio-
rity. V petici mimo jiné  uvádí:  
Vzdělání dětí a mladých lidí je 
nejvýše důležité nejen pro ně sa-
motné. Mělo by být také absolut-
ní prioritou pro budoucnost ka-
ždé země. Úspěšné země to vědí. 

Petice požaduje: 
1. Zařadit krizovou situaci 

ve školství a výchovně vzdělá-

vacích institucích mezi nejvyš-
ší priority.

2. Zajistit co nejrychlejší oč-
kování pedagogů, aby se školy 
mohly opět otevřít.

3. Zabývat se vážně možnos-
tí, jak co nejdříve otevřít ales-
poň část mimoškolních aktivit 
pro děti a mladé lidi.

4. Komunikovat více s odbor-
nou i širokou veřejností. S rodi-

či i samotnými žáky, kteří jsou 
již plnoletí nebo na prahu do-
spělosti. 

5. Připravit se na návrat dětí 
do škol.

Připojit se můžete i vy na: htt-
ps://www.petice.com/nesmi-
me_obtovat_dti_adame_vladu_
aby_kolstvi_zaadila_mezi_sve_
nejvyi_priority

                                               (ink)

Petice za návrat dětí do škol

Město bude žádat o dotaci 
na projekty prevence kriminali-
ty. Mezi nimi na projekty Zvýše-
ní bezpečnosti a ochrany obča-
nů. V případě, že městská poli-
cie s  žádostí uspěje, přibudou 
další 4 asistenti. Od června jich 
tak bude v ulicích města 12. Řa-
da z nich je u městské policie za-
městnána třetím rokem. „Během 
posledního roku se nám podaři-
lo stabilizovat tým asistentů pre-
vence kriminality a zůstali nám ti 
nejspolehlivější zaměstnanci. Asi-
stenti jsou nejvíce potřeba v  let-
ních měsících, kdy jsou lidé častěji 
venku. Pro městskou policii jsou 
velkým přínosem a jejich práce 
si cením já i strážníci,“ uvedl šéf 
městských strážníků v Mostě Ja-
roslav Hrvol. 

Občané města asistenty v uli-
cích vítají a jejich práci oceňu-
jí. Prokázal to i průzkum Pocitu 
bezpečí. Pozitivní ohlasy sklidi-
li asistenti například za působe-
ní v sociálně vyloučených loka-
litách. Lidé potkávající hlídky 
se zde cítí bezpečněji. Občané 
si přejí působení asistentů i v ji-
ných lokalitách. Pochvalu za je-
jich práci u škol  pějí  rodiče, 
kteří se méně bojí o své děti. 

Asistenti ve 
vyloučených lokalitách

Hlavní náplní práce asisten-
tů prevence kriminality je po-
chůzková činnost především 
v sociálně vyloučených lokali-
tách a jejich okolí. Na rozdíl od 

strážníků  působí preventivně. 
„Při zjištění drobných přestupků 
spíše upozorňují, v závažnějších 
případech volají na místo stráž-
níky. Výhodou asistentů je dob-
rá místní znalost lokality  a míst-
ních poměrů,“ uvedl šéf strážní-
ků. 

Zachraňují životy 
V  roce 2020 přímo poskytli 

první pomoc ve 20 případech, 
ve dvou  se jednalo o záchra-
nu života. Sebrali více než tisíc 
injekčních stříkaček. Lidé se na 
ně obracejí s  nejrůznějšími žá-
dostmi o radu, a to dospělí, dě-
ti i senioři. V poslední době se 
ptají zejména na aktuálně plat-
ná nařízení vlády, úřední hodi-

ny úřadů, sídla různých institu-
cí nebo kam se mají obrátit s žá-
dostí o pomoc.

Pomoc proti šíření 
covid-19

Součástí práce asistentů pre-
vence kriminality je nyní i po-
moc při dohlížení na dodržová-
ní opatření proti šíření nemoci 
covid -19. „Odhadem 120 zása-
hů denně souvisejících s vlád-
ním nařízením řešili asisten-
ti v době nouzového stavu, na-
příklad povinné nošení roušek 
na veřejnosti či omezený volný 
pohyb osob a shlukování. Vel-
kou pomocí strážníkům byli ta-
ké při dohlížení u úřadů, kte-
ré měly omezené úřední hodi-
ny, a shlukovalo se zde velké 
množství lidí,“ doplnil Jaroslav  
Hrvol.                                     (sol) 

Městská policie přibere další asistenty
MOST – U Městské policie v Mostě by mohlo letos fungovat až dvanáct asistentů prevence kriminality. 
To je nejvíc v historii. Asistenti jsou pravou rukou strážníků a jejich činnost si velmi pochvalují i občané.   

Ředitel technických služeb: „Lidi si  
přestali pamatovat, že v zimě padá sníh“

MOST – Sněhová nadílka, jakou Most dlouho nepamatuje. Takový 
byl tento týden v městě pod Krušnými horami, které sníh vidí větši-
nou  v televizi nebo se za ním musí vydat. Nebývale rušné dny zažily 
v těchto dnech hlavně Technické služby města Mostu. V pohotovosti 
a venku bylo vše, co má ruce, nohy a motor.

Pohotovostní dispečink zimní údržby funguje nepřetržitě 
na telefonním čísle 476 453 240.

Podobná nadílka jako tento týden se na město snesla naposledy v roce 
2012. Od té doby až dosud Most zažíval zimy bez sněhu nebo ve velmi 
malém množství,

Řeči se vedou a voda teče... Kolik jí musí ještě uplynout, aby se školáci vrátili tam, kam patří?
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Sen o tátovi
Linda vyrůstala bez otce. Když 

byla malá a na tátu se ptala, říkala 
jí máma, že žádného nikdy nemě-
la. Že má jenom ji. Když byla star-
ší, tak už věděla, že od ní otec ode-
šel, když byla ještě malinká. A tak 
si ho nemohla ani pamatovat. Ob-
divovala svoji mámu, že všechno 
zvládá sama. Nechodila do prá-
ce a stejně dokázala 
někde sehnat peníze, 
aby Lindě nic nechy-
bělo. Žily v pěkném 
bytě, máma Lindě 
kupovala pěkné vě-
ci. Často Lindu na-
padlo, že se má vlast-
ně lépe, než řada ho-
lek, které tátu mě-
ly. Bylo jí čtrnáct let, 
když se jednoho dne 
před školou objevil 
cizí chlap. A pak dal-
ší den a další. Vždy 
Lindu jen z povzdálí sledoval. 
Linda z něj nejprve měla strach. 
Muž ale vždy jen stál a díval se, 
jak se spolužačkami odchází ze 
školy. Když ji poprvé oslovil, chtě-
la nejdřív volat o pomoc. Pak ale 
řekl, že je její táta. To Lindu zara-
zilo. A tak poslouchala. Muž mlu-
vil tiše a naléhavě. Prosil ji, aby si 
ho poslechla. Šli vedle sebe a muž 
mluvil. Když byla malinká, udě-
lal strašnou věc. Při rvačce zra-
nil svého kamaráda. Myslel si, že 
je mrtvý, a tak utekl do ciziny. Od 
ní a od její mámy. Dostal se až do 
Argentiny, začal pracovat a posílal 
jí a její mámě peníze. Teprve před 
časem se dozvěděl, že jeho kama-
rád tenkrát nezemřel. Ze zraně-
ní se dostal bez následků, a do-
konce na něj ani nepodal trestní 
oznámení. To mu ale jeho máma 
do Argentiny nenapsala. Když se 
vrátil, šel rovnou za ní. Zakázala 
mu ale, aby se s Lindou viděl. Prý 
ho Linda nechce vidět. Říkal, že je 
mu všechno líto. Ty roky, co ne-
mohl být s Lindou. Linda utekla 
domů. V hlavě měla zmatek. Na-
jednou se objeví její táta a tvrdí, 
že ji má rád. Po tom vždy toužila. 
Když uvažovala o tom, jak s má-
mou žily, dávalo jí to smysl. Má-
ma měla vždy peněz dost a nemu-
sela se nijak snažit. V tom měl tá-
ta pravdu. Posílal jim peníze ze 
zahraničí. Rozhodla se, že má-
mě nic neřekne a ještě jednou se 
s tátou sejde. Viděli se hned dru-
hý den po škole. Vzal ji do kavár-
ny. Připadala si vedle něj důležitá 
a dospělá. Byl to hezký muž. Zdá-
lo se jí, že je mu podobná. Vyprá-
věl jí o svém životě v Argentině. 
Měl tam dům a dobrou práci. Vy-
dělával hodně peněz a žil si vel-
mi dobře. Věděl, že mu její máma 
nemůže odpustit, ale byl by rád, 
kdyby to alespoň Linda zkusila. 
Mohla by jet k němu na prázd-
niny. On by pak během roku jez-
dil za ní. Vynahradili by si všech-
ny ty roky, kdy nemohli být spo-
lu. Linda se nadchla. Představova-
la si, jak budou holky koukat, až 
jim řekne, kde bude trávit prázd-
niny. A s kým. Jen s mámou se 
musí opatrně. Těžko by jí dovoli-
la, aby se s tátou stýkala. Přeci jen 
na něj byla stále hodně naštvaná. 
Linda ji i chápala. Zůstala sama 
s dítětem a on si klidně odjel a ne-
chal ji tu. Na druhou stranu ale ji 
i Lindu celou tu dobu živil. Lin-
dě připadalo, že si táta odpuštění 
zaslouží. Dohodli se, že zatím má-
mě nic neřekne. Viděli se pak ka-
ždý den. Táta jí vyprávěl a ona je-
mu. Byla šťastná. Uvědomovala si, 
jak moc jí táta chyběl. Někdo, kdo 
byl silný a na koho se mohla spo-
lehnout, že ji vždy ochrání. Tako-
vý její táta byl. Vypadal jako taj-
ný agent. Měl vysportovanou po-
stavu, kterou mu mohli závidět 
mnohem mladší chlapi. Po něko-
lika dnech už si byla Linda jistá, že 
je její táta skvělej a že máma nemá 

právo zlobit se na něj. Vždyť tak 
dobře se měly jen díky jeho peně-
zům. Po čtrnácti dnech se s tátou 
domluvili, že s ním odjede. Mámě 
zavolají, aby se o ni nebála. Ale až 
budou v Argentině. Za pár týdnů 
ji zase doprovodí domů. Do ško-

ly odešla ten den ja-
ko vždy. Aby máma 
nic netušila. Táta na 
ni už čekal. Řekl jí, 
že může nechat ba-
toh s učením ve ško-
le. Bude potřebovat 
jen pár osobních vě-
cí na cestu a hlavně 
pas. Důležité je, aby 
nikomu neřekla, kam 
jedou. Aby ji máma 
nezastavila dřív, než 
odletí. Linda se těši-
la a nezdálo se jí nic 

divného na tom, když pronajatým 
autem nezamířili rovnou na letiš-
tě. Táta jí vysvětlil, že se ještě mu-
sí s někým sejít. Zastavili u staré-
ho domu v malé horské obci. Ni-
kde nebylo vidět ani živou duši. 
Táta odvedl Lindu dovnitř. Neza-
jímalo ji, co tam budou dělat. Tě-
šila se na prázdniny v exotické ze-
mi. Když ji někdo uhodil do hla-
vy, omdlela okamžitě. Probrala 
se zavřená v místnosti bez oken. 
Volala o pomoc, volala svého tá-
tu. Když přišel do místnosti za ní, 
tvářil se úplně jinak než všechny 
ty dny, kdy ji přesvědčoval, že je 
to jeho holčička. Prosila ho, aby ji 
pustil. Vysmál se jí. A pak jí řekl, 
že už ho hra na hodného tátu ne-
baví. Není žádný dům v Argenti-
ně. Žádné prázdniny. Nikdy nebyl 
v cizině. Jen ho bavilo hrát si na 
úspěšného muže. Vlastně byl ce-
lých čtrnáct let ve vězení. Její má-
ma ho tenkrát odkopla jako póvl. 
Řekla, že se o dítě bude starat sa-
ma. Od kriminálníka nic nechtě-
la. A on jí vlastně ani neměl co na-
bídnout. Měla hromadu peněz po 
svých rodičích. Tolik, že si mohla 
dovolit ohrnovat nos a živit sebe 
i dítě. Ale on má také právo na ty 
prachy. Tenkrát si ho měla její má-
ma vzít a mohl se mít taky dob-
ře. Ona ale ohrnovala nos a na-
konec to skončilo rvačkou s klu-
kem, který o její mámu taky stál. 
Jo, zabil ho, ale byla to nehoda. 
Teď mu její máma zaplatí ty ro-
ky, co strávil v kriminále. A on ji 
pošle domů. Sám si splní své sny 
o Argentině. Linda nevěřícně po-
slouchala. Nedokázala pochopit, 
jak mohla být tak blbá. Skočit na 
všechny ty pěkný řeči. A obelhat 
svou mámu. Rozhodla se, že ten 
chlap, který jí už ani zdaleka ne-
připadal jako tajný agent, neuvidí 
z peněz její mámy ani floka. Pro-
stě mu uteče a nahlásí na policii 
únos. Pošle ho zpátky do krimi-
nálu. Byla silná a obratná. Hodně 
času od dětství trávila v tělocvič-
ně. Hrála s kluky florbal. Věřila 
si. Když se táta otočil, vrhla se na 
něj. Porazila ho na zem a vyběhla 
ven z místnosti. Chtěla se dostat 
na silnici. Zdálo se jí, že to stih-
ne. Zmizí tátovi v lese, pak si ně-
koho o kus dál stopne. Nedostala 
se ani z domu. Když ji otec chytil 
za krk a přitiskl ke zdi, zatmělo se 
jí před očima. Byl tak surový. Ne-
mohla popadnout dech. Uhodil jí 
několikrát hlavou o zeď. Ztrácela 
vědomí. Pak už nevěděla o ničem. 
Ještě chvíli tiskl bezvládné tělo ke 
zdi, než si uvědomil, že je ta holka 
mrtvá. Už to znal. Nebyla první, 
kterou v životě zabil. Měl vztek. 
Takhle hloupě se připravit o pe-
níze. Pak ale jen pokrčil rameny. 
Strčil mrtvé tělo zpět do místnosti 
bez oken. Pečlivě za sebou zamkl 
dům, který mu půjčil jeho známý. 
Pak sedl do auta a vyjel. Měl před 
sebou dalekou cestu. Chtěl se do-
stat až do Argentiny.              (pur) 

soudnička

ÚSTECKÝ KRAJ - Přípravy na le-
tošní oblíbené závody u jezera 
Milada jsou v plném proudu. 
Miladatlon už zveřejnil „situaci 
na place“, mapy, popisy a vše 
ostatní, co je potřeba vědět, 
najdete na www.miladatlon.cz. 
Závod MiladaTour získal navíc 
záštitu hejtmana Ústeckého 
kraje Jana Schillera.

Milada Tour je oblíbený ro-
dinný sportovní seriál s profe-
sionální organizací, jehož sou-
částí jsou tři různé závody a ta-
ké mnoho doprovodných akti-
vit. Závody se konají v unikátní 
krajině bývalého hnědouhelné-
ho dolu, který se v  posledních 
letech změnil v krásné přírodní 
prostředí jezera Milada, které se 
nachází nedaleko Ústí nad La-
bem na rozmezí Krušných hor 
a Českého středohoří.

Běžeckou sezonu na severu 
Čech zahajuje WINTER Milada 
Run, který každým rokem láká 
stovky běžců na kouzelně za-
sněžené a ledové království je-
zera. Seriál pokračuje v květnu 
tradičním MTB závodem, kte-
rým je již 14. ročník Cyklozá-
vodu Milada. Nenáročný rodin-
ný závod je vhodný pro všechny 
cyklistické nadšence. Slavnost-
ní vrchol třídílného klání za-
končí největší, sportovně-spo-

lečenská akce, kterou je prestiž-
ní běh Milada Run se zázemím 
přímo na hlavní pláži jezera 
Milada.

Všechny závody spojuje ro-
dinná a přátelská atmosféra. Na 
své si přijdou v mnoha katego-
riích a na různých trasách děti, 
rodiny i dospělí závodníci. Vy-
sokou úroveň a oblíbenost hod-
notí také sami závodníci. Mila-
da Tour nejsou jen závody. Ce-
loroční aktivitu doplňuje ně-
kolik doprovodných akcí, jako 
jsou tréninkové běhy a vyjížď-

ky, filmová představení, virtuál-
ní běhy, úklid jezera a další. Vel-
mi důležitý je také charitativní 
podtext. Jen v loňském roce vě-
novali organizátoři tam, kde je 
to třeba, 210 000 Kč!

Oblíbenost seriálu dokresluje 
i to, že organizátorský tým tvo-
ří sami sportovci, kteří připra-
vují závody ve svém volném ča-
se, s velkým nadšením, elánem 
a srdečností. S podporou skvě-
lých partnerů přináší Milada 
Tour jak závodníkům, tak i ná-
vštěvníkům nadstandardní zá-

vodní servis, bohatý doprovod-
ný program i nezapomenutelný 
zážitek. Součástí Tour je i seriá-
lové hodnocení  závodníků ne-
bo týmová soutěž. 

Termíny závodů seriálu Mi-
lada Tour 2021

 � 4. ročník WINTER Milada 
Run, 7. 3. 2021
 � 14. ročník Cyklozávod Mila-
da, 8. 5. 2021
 � 5. ročník Milada Run, 5. 6. 
2021

(nov)

MiladaTour se poběží pod záštitou hejtmana

Kromě pevných  pouta-
čů, které budou k vidění  na-
příklad na zastávkách městské 

hromadné dopravy, vyrazily do 
ulic i pojízdné billboardy. Město 
k nim využilo zdarma plochy na 

mosteckých tram-
vajích a autobusech 
Dopravního pod-
niku měst mostu 
a Litvínova. Po ce-
lém Mostě se s kam-
paní budeme potká-
vat po celý rok. 

Podle nového zá-
kona o odpadech, 
který platí od letoš-
ního 1. ledna,  ma-

jí obce a města povinnost za-
jistit, aby vytříděný komunál-
ní odpad tvořil v kalendářním 
roce 2025 a následujících le-
tech alespoň 60 procent. Most 
je v současné době (podle dat 
za rok 2019) na hodnotě zhru-

ba 40 procent.V třídění recyklo-
vatelného odpadu na tom tedy  
nejsme zrovna nejlépe. Vedení 
města to chce změnit, a proto se 
rozhodlo rozjet masivní infor-
mační kampaň.

(nov)

Kampaň vozí i dopravní podnik
MOST - Minulý týden spustilo město Most informační kampaň „DyC-
Ky MOST! DyCKy TříDí“. Zároveň odtajnilo tvář kampaně ke třídění 
odpadů DyCKy MOST! DyCKy TříDí. Mostečany k třídění nabádá 
Zdeněk Godla, známý jako popelář Franta ze seriálu Most!

MOST - Originální a nevšední 
dárek ke svatému Valentýnu 
pro ženy, muže i oba partnery 
navzájem nabízí mostecký au-
todrom. 

Každou řidičku jistě potěší 
dárkový poukaz na kurz bezpeč-
né jízdy FOR LADIES. Dámy 
mohou naopak své protějšky po-
těšit nákupem adrenalinového 
zážitku na jízdu či taxijízdu v zá-
vodním autě OCR Evo (Škoda 
Octavia Cup RS III) po velkém 
okruhu. Umožní svému partne-
rovi zažít pocity závodního jezd-
ce, případně vychutnat si sviž-
nou jízdu na sedadle spolujezd-
ce. Jízdě ve speciálu OCR před-
chází krátký brífink o okruhu 
a základních pravidlech chová-
ní, povinnou helmu a kombiné-
zu je možné si na místě zapůjčit. 

Při výcviku na plochách po-
lygonu se tak za volantem své-
ho vozu vystřídají a porovnají 
si vzájemně své řidičské znalos-
ti a dovednosti.

Informace o nabídce služeb, 
produktů či dárkových a re-
klamních předmětů zájemci na-
jdou na webových stránkách 
autodromu. „Poukaz udělá ra-

dost přímo ve sváteční den, tedy 
14. února. Výhodou ovšem je, že 
platnost voucheru je 12 měsíců, 
a tak si obdarovaní mohou jeho 
využití naplánovat. Zatímco v ty-

to mrazivé dny by se raději věno-
vali sobě navzájem například 
u výhřevných plamenů domá-
cího krbu, aktivitu na autodro-
mu si mohou zamluvit v  někte-

rém z jarních či letních termínů,“ 
upřesnila marketingová mana-
žerka společnosti AUTODROM 
MOST Tereza Zajíčková. 

(nov)

Tip na valentýnský dárek
Zážitky a kurzy na mosteckém autodromu

Partneři si mohou nadělit ke svátku zamilovaných společný dárek - poukaz na kurz bezpečné jízdy FOR FAMILY.
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Vinotéka je otevřena
TŘEBÍVLICE - Vinotéka zámeckého Vinařství Johann W v Tře-

bívlicích má stále otevřeno. I v této nelehké době se můžete zastavit 
a koupit si své oblíbené víno. Vinotéku můžete navštívit od pondělí 
do pátku od 10 do 17 hodin a o víkendech od 10 do 16 hodin. (nov)

Otevřené dveře v Hamru
pro budoucí studenty 

LITVíNOV - Na Střední odborní škole Hamr-Litvínov probíhají Dny 
otevřených dveří. Využít můžete ještě následující dny (vždy čtvrtky) 
18. 2. a 25. 2. Připojit se můžete od 17 do 18 hodin.

Přes následující odkaz nebo přes web školy vstoupíte do jednotli-
vých místností zvolených oborů.  https://www.skolahamr.cz/.../944-
21-1-2021-den-otevrenych…                                                           (nov)

Z „obřadky“ jednací sál
LITVíNOV - Od doby, kdy byl zvolen Velký sál zámku Valdštejnů ob-
řadní síní města Litvínova, původní síň v posledním patře městské-
ho úřadu nemá využití. 

K původní síni přiléhá zasedací salonek, který se přestaví na za-
sedací místnost. Na jeho adaptaci už vydal stavební úřad povole-
ní. Po rekonstrukci obou prostor vznikne nová reprezentativní za-
sedací místnost, která se bude využívat i pro jednání Zastupitelstva 
města Litvínova. Zastupitelé se dosud scházejí v aule Scholy Hu-
manitas, která již dlouhodobě těmto účelům nevyhovuje. S přestav-
bou obřadní síně hodlá město spojit i vybudování výtahu pro měst-
ský úřad. Přiléhat bude k plášti zadní části budovy. Pro jednání za-
stupitelstva se totiž musí zajistit bezbariérový přístup pro všech-
ny zájemce o účast na shromáždění. Projekt na vybudování výtahu 
se nyní dopracovává. S oběma akcemi se letos počítá v rozpočtu  
města.                                                                                                  (nov)

ÚSTECKÝ KRAJ - Ve spolupráci 
s Univerzitou Jana Evangelisty 
Purkyně v Ústí nad Labem začí-
nají přípravy výstavy na téma 
průmyslového dědictví v našem 
regionu, která se uskuteční letos 
na podzim v litvínovském zámku 
Valdštejnů. 

Zásadní roli výstavy hra-
je Rieckenova vila v Šumné, je-
jíž odkaz je i vzhledem k jejímu 
současnému stavu spíše ten tam. 
Výstava proto bude představovat 
připomenutí její bohaté minulos-
ti. Do výstavy chtějí organizátoři  
zahrnout fotodokumentaci běž-
ného života ve vile a vily samot-
né včetně jejího bezprostřední-
ho okolí. Žádají proto spoluobča-
ny, aby zapátrali ve svých albech 
a zapůjčili své fotografie pro oko-
pírování, aby mohly být do vý-
stavy zapojeny. Uvítají i  příběhy 
pojící se k fotografiím. Fotogra-
fická sbírka doplní projekty stu-
dentů Fakulty umění a designu 
ústecké univerzity, kteří v rám-
ci svých ročníkových prací vy-
tvořili rekonstrukci některých 
prvků vily a mobiliář zapůjče-
ný z Oblastního muzea a galerie  
v Mostě.                                   (nov)

Hledají se dobové fotky
Rieckenovy vily v Šumné

Fotografie je možné přinést do konce dubna přímo do redakce Radnice v zámku Valdštejnů, v pondělí nebo ve 
středu od 9.30 do 11.30 a od 14 do 17  hodin, nebo po tel. dohodě i v jiném termínu (tel. 778 717 731). Na mís-
tě budou fotografie naskenovány a ihned vráceny zpět. 

Rozšířené parkování  je sou-
částí obnovy celé jižní části uli-
ce. Mezi obytnými domy vznik-
ne 73 parkovacích míst, z toho 
pět pro invalidy. Obnovy po-
vrchu se dočká i část ulice me-
zi garážemi. Při rekonstrukci sa-
motné ulice vznikne regulérní 
parkovací pruh v místech, kde 

již nyní řidiči svá vozidla parku-
jí. Stavební povolení má dvou-
letou platnost. Odbor inves-
tic tuto  akci zařadí do návrhu 
rozpočtu na rok 2022. V přípa-
dě schválení návrhu projde Vi-
nohradská ulice obnovou právě 
v roce 2022. 

(nov)

Ve Vinohradské ulici přibudou parkovací místa
LITVíNOV - Stavební úřad Městského úřadu Litvínov vydal stavební 
povolení pro nová parkovací místa ve Vinohradské ulici. 

První petice se týkala ná-
vrhu na vybudování Zoopar-
ku v rekreační zóně Nové Zálu-
ží, ve druhé občané nesouhlasi-
li s  jednopruhovou komunikací 
v ulici K Loučkám u čp. 1652-
1657. V prvním případě zastupi-
telé odmítli petici kvůli nesoula-
du s konceptem Nového Záluží a  

s ohledem na finanční a technic-
kou náročnost. Ani druhá petice 
nenašla pochopení s odůvodně-
ním, že výstavba se uskutečnila 
podle platných norem o projek-
tování místních komunikací. 

Městský úřad přijal také ně-
kolik stížností. V roce 2020 jich 
bylo 9. Oproti roku 2019 jde 

o značný pokles, protože tehdy 
úřad přijal 21 stížností. „Oby-
vatelé Litvínova a okolí si stěžo-
vali například na boxerskou ško-
lu na náměstí Míru, nepravidelný 
svoz tříděného komunálního od-
padu, nepořádek veřejného pro-
stranství, rozježdění nově uprave-
ného svahu svozovou firmou, chy-
bějící WC v obchodní zóně u Li-
dlu, pokácení vzrostlých stromů 
na Přestupním terminálu Cita-
dela apod.,“ informovala mluvčí 

městského úřadu Jitka Pavlíko-
vá. Litvínovští si stěžovali také na 
postup správního orgánu. Nejví-
ce doručených stížností, celkem 
5, směřovalo na úřední postup 
v rámci odboru Sociálně právní 
ochrany dětí, odboru sociálních 
věcí a školství. „V 7 případech ze 
všech podnětů byly stížnosti dů-
vodné, případně částečně důvod-
né a kompetentní odbor přistoupil 
k řešení,“ doplnila mluvčí.

(sol)

Stížností bylo méně, petice smetli se stolu

Michal Chmiel je Osobností roku 2020

LITVíNOV – Dvě petice řešilo vloni město Litvínov. Obě vyhodnotilo 
jako neodůvodněné. Stížností bylo méně než předloni. Lidem nej-
více vadil nepořádek nebo také kácení dřevin či chybějící toalety.

Rozhodlo o tom hlasová-
ní odborníků na lidské zdroje 
v  soutěži Osobnost roku 2020 
v  oboru HR, jejíž výsledky by-
ly vyhlášeny koncem ledna. Mi-
chał Chmiel má na poli perso-
nalistiky v nadnárodních spo-
lečnostech více než 15leté zku-
šenosti. Během uplynulých 
osmi let se mu podařilo vytvo-
řit ze skupiny ORLEN Unipetrol 
jednoho z nejrespektovanějších 
zaměstnavatelů v České republi-
ce. Součástí Chmielovy strategie 
je rozsáhlá podpora nadaných 
studentů a českých škol. Oce-
něním jeho profesionální prá-
ce jsou také pravidelné úspěchy 
největší rafinérské a  petroche-
mické skupiny v České republi-
ce v soutěži Zaměstnavatel roku.

  Klub zaměstnavatelů, jehož 
cílem je propojovat zaměst-

navatele se školami, studen-
ty a absolventy, uděluje oceně-
ní Osobnost roku v oboru HR 
již deset let v rámci Výročních 
cen Klubu zaměstnavatelů. De-
sítka nominovaných je násled-
ně představena uživatelům sítě 
LinkedIn, kde probíhá hlaso-
vání o konečném pořadí a ví-
tězi ročníku, přičemž hlasují-
cí nesmí dát svůj hlas nomino-
vané osobnosti ze stejné firmy. 
„O to více si nejlépe hodnoce-
né osobnosti mohou svého vý-
sledku vážit, protože podpo-
ra vychází ze všeobecného re-
spektu na trhu práce, od kole-
gů z bývalých působišť a dalších 
segmentů nejen HR komuni-
ty na LinkedInu," doplňuje ře-
ditel Klubu zaměstnavatelů  
Pavel Hulák.

(nov)

LITVíNOV - Michał Chmiel, ředitel oddělení lidských zdrojů skupiny 
ORLEN Unipetrol, obsadil druhé místo v prestižní soutěži Osobnost 
roku 2020 v oboru HR, kterou každoročně pořádá Klub zaměstna-
vatelů. 

Michał Chmiel je od roku 2013 ředitelem oddělení lidských zdrojů sku-
piny ORLEN Unipetrol, do níž přišel po osmiletém působení na vedou-
cích pozicích v nadnárodních společnostech z odvětví telekomunika-
cí. Michał Chmiel absolvoval studium na polské univerzitě Politechnika 
Warszawska, hovoří polsky, česky, anglicky a ovládá dobře i francouzšti-
nu. Michał Chmiel je ženatý a má dvě děti.

Hledám zedníka nebo pomocného stavebního  
dělníka na práci v bytovce České Zlatníky.

Tel.: 606 264 380

Pronajmu 1+1 v bytovce České Zlatníky.
Vesnice bez nepřizpůsobivých,  

vhodné pro děti. Nájem 5 000 Kč.  
Zálohy – voda 200 Kč/os., topení 1 000 Kč/měsíc.

Tel.: 606 264 380.

Ze Scholy Humanitas se zastupitelé přesunou na úřad.
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Z  Rady města Litvínova

LITVíNOV – Litvínovský zimní 
stadion čeká zásadní změna. 
Měl by splňovat nové parametry 
pro extraligu, a proto se promě-
ní v moderní arénu 21. století. 

Na přestavbu Zimního stadio-
nu Ivana Hlinky se nyní zpra-
covává architektonická studie. 
„Návrh Multifunkční sportov-
ní arény zpracovala firma BFB-
-studio, s. r. o. Město studii vyu-
žije jako součást zadávacích pod-
mínek veřejné zakázky pro vytvo-
ření projektové dokumentace ke 
stavbě nové multifunkční haly,“ 
informovala  mluvčí litvínov-
ské radnice Jitka Pavlíková. Ra-
da města doporučuje zastupi-
telům schválit znění výběrové-
ho řízení a složení komise, která 
bude uchazeče o veřejnou zakáz-
ku hodnotit.

Uchazeči musí vypracovat do-
kumentaci ve všech stupních 
projektové dokumentace a zpra-
covat ji v návaznosti na archi-
tektonickou studii. Součástí za-
kázky bude poskytnutí inženýr-
ských činností a zpracování ná-
kladové části.Zhotovitel bude 
během stavby vykonávat i autor-
ský dozor. „Zpracovaná studie 
řeší stavební úpravy zimního sta-
dionu již tak, aby splňoval přede-
psané standardy Asociace profesi-
onálních klubů extraligy ledního 

hokeje. Při minimální kapacitě 
hlediště 5 000 diváků je požado-
váno 3 500 sedících a 1 500 stojí-
cích. To v současné době stadion 
nesplňuje,“ uvedla Jitka Pavlí-
ková. Litvínovský „zimák“ má 
v současné době maximální ka-
pacitu 6 011 diváků, z toho 4 300 
stojících a 1 711 sedících. 

Studie řeší také rekonstruk-
ci stávajícího zimního stadio-

nu. Zároveň se počítá s demo-
licí západní tribuny sousedící 
s bývalým atletickým stadionem 
a výstavbou nové moderní tri-
buny s odpovídajícím zázemím 
pro diváky, novým zázemím 
pro hráče „A“ mužstva a hostů, 
prostory pro média, VIP i in-
ternátním bydlením. S úprava-
mi je spojena i demontáž stáva-
jící střechy. Přestavba bude fi-

nančně velmi náročná a na je-
jí úhradu se město chce ucházet 
o dotační prostředky. V  úva-
hu připadá příspěvek z dotač-
ního programu Nadregionální 
sportovní infrastruktura, kte-
rý vyhlašuje Národní sportov-
ní agentura. Dále město jedná 
o financování s Ústeckým kra-
jem a společností ORLEN Uni-
petrol.                                   (sol)

Zimní stadion Ivana Hlinky čeká přestavba

Zpracovaná studie řeší stavební úpravy zimního stadionu již tak, aby splňoval předepsané standardy Asociace 
profesionálních klubů extraligy ledního hokeje.

I přes pandemii  
se investuje

LITVÍNOV – Ve druhém po-
loletí loňského roku město vy-
hlásilo a uzavřelo 42 veřejných 
zakázek za 135 mil. Kč. V po-
rovnání s rokem 2019 jde o ná-
růst  zakázek.

„V roce 2019, kdy ještě nikdo 
netušil, že svět postihne pande-
mie, město uzavřelo 96 veřej-
ných  zakázek za téměř 111 mili-
onů Kč. Oproti předpokládaným 
nákladům, díky veřejné soutě-
ži, ušetřilo necelých 33 milionů 
Kč,“ uvedla starostka Litvíno-
va Kamila Bláhová. Vloni, kdy 
vše značně ovlivnila pandemie, 
město uzavřelo sice méně zaká-
zek (celkem 90), ovšem v mno-
hem vyšším objemu. S ohledem 
na zásadní investiční akce pře-
sáhla jejich výše za celý loňský 
rok 250 mil. Kč. Nejvíce vítězů 
pochází z Litvínova, a to 11. Jed-
ná se především o zakázky men-
šího rozsahu za necelých 7 mil. 
Kč. Osm veřejných zakázek zís-

kaly firmy z Mostu, a to za zhru-
ba 14 mil. Kč. Nejvyšší částku 
si připsaly brněnské firmy, kte-
ré získaly 3 veřejné, pro měs-
to zásadní a technicky náročné, 
zakázky za téměř 100 mil. Kč. 
K zprocesování veřejných zaká-
zek se využívá elektronický sys-
tém  E-ZAK.

Bezbariérové školy
LITVÍNOV – Základní školy 

v Litvínově se postupně stanou 
bezbariérovými. Radní doporu-
čují zastupitelům schválit veřej-
nou zakázku na výběr zhotovi-
tele Modernizace infrastruktu-
ry základních škol v Litvínově - 
1. etapa. Ta  řeší bezbariérovost 
ZŠ na Osadě v Podkrušnohor-
ské ulici (3. ZŠ neboli „Jazykov-
ka“) a ZŠ v Ruské ulici. „Před-
mětem zakázky nejsou jen sta-
vební úpravy prostor pro jejich 
bezbariérovost, ale i rekonstruk-
ce a modernizace stávajících od-
borných učeben, včetně jejich vy-
bavení nábytkem a pomůckami,“ 

doplnila mluvčí. V případě jazy-
kové školy se vylepší učebny ku-
chyňky, výtvarné výchovy, fyzi-
ky a dvou učeben jazyků. U ZŠ 
a MŠ Ruská se proměna kro-
mě úprav pro bezbariérovost 
dotkne také dílen, učebny pro 
pracovní vyučování, kuchyň-
ky, učeben jazyků, laboratorní 
učebny fyziky a  kabinetů jazy-
ků a fyziky. U obou škol se po-
čítá i s úpravou elektrorozvodů. 
Předpokládaná hodnota mo-
dernizace obou škol činí 13,5 
mil. Kč bez DPH. 

Dotace na bazén
LITVÍNOV – Litvínov stá-

le usiluje o dotace na stavbu no-
vé plavecké haly. V lednu si pro-
to o ni požádalo  z výzvy zveřej-
něné Národní sportovní agen-
turou.  „Podmínkou dotace je, 
aby se jednalo o sportovní za-
řízení způsobilé k provozování 
sportu, pro který je určeno a bu-
de po dobu udržitelnosti k pro-
vozování sportu skutečně vyu-

žíváno. S ohledem na to, že no-
vá plavecká hala bude sloužit pro 
sportovní vyžití plaveckého oddí-
lu i rekreaci občanů města a spá-
dové oblasti, projekt podmínku 
splňuje,“ upřesnila mluvčí lit-
vínovské radnice Jitka Pavlíko-
vá. Uznatelné náklady převyšují 
238 mil. Kč včetně DPH. Dota-
ce se poskytuje až do 70 procent 
skutečně vynaložených uznatel-
ných nákladů, maximálně však 
do 90 mil. Kč.

Špatné parkování  
u Koldomu skončí

LITVÍNOV – Nové vodorov-
né značení se objeví v Podkruš-
nohorské ulici vedle čp. 1587.  
Žlutá čára bude naproti vjez-
du do slepé ulice U Koldomu. 
„Obyvatelé této lokality pouká-
zali na problémové vjíždění ke 
svým domům. Situace by tak mě-
la být vyřešena,“ uvedla mluvčí 
litvínovské radnice Jitka Pavlí-
ková.

(sol)

LITVÍNOV – Chcete se na 
svátek zamilovaných, svatého 
Valentýna, zvěčnit se svou lás-
kou? Na nádvoří litvínovské-
ho zámku se chystá valentýnský 
„fotokoutek pod lípou“. Letos se 
bohužel oblíbená akce Den sva-
tého Valentýna z důvodů aktu-
álních vládních nařízení neu-
skuteční. Proto můžete využít 
alespoň zámecký fotokoutek.

 (nov)

Valentýnský fotokoutek

Svatba naslepo
LITVíNOV - Na  den lásky, svátek svatého Valentýna, uvede Docela 
velké divadlo 1. díl zábavné show „Svatba naslepo“.

Pomocí unikátních metod a testů se herci Docela velkého divadla 
pokusí účastníkům najít životního partnera. „Slovo budete mít i vy, 
diváci, takže doufáme, že si tento živý přenos nenecháte ujít a pomů-
žete našim zoufalcům najít ten pravý protějšek. Podobnost s pořadem 
‚Svatba na první pohled‘ je čistě náhodná, v životě jsme o něm neslyše-
li,“ poodhalila zákulisí „unikátního svatovalentýnského pokusu“ ře-
ditelka divadla Jana Galinová. První část živého přenosu Svatby na-
slepo startuje 14. února v 19 hodin. Informace o vstupenkách získá-
te  od pondělí do pátku od 10 do 18 hodin na tel. čísle 777 000 933 
nebo na e-mailu:  docelavelkedivadlo@seznam.cz a manager@do-
celavelkedivadlo.cz.                                                                          (nov)

Nahlédněte do budoucnosti
města Litvínova 

LITVíNOV - Od 22. února bude pro občany Litvínova na webových 
stránkách města k dispozici první, analytická, část připravovaného 
Programu rozvoje města Litvínova na roky 2021-2027.

Dokument popisuje současný stav města v oblastech zaměstna-
nosti, vzdělávání, životního prostřední a dalších. Připomínky a ná-
vrhy na doplnění analýzy bude možné zasílat v elektronické podobě 
podle pokynů, které město upřesní při zveřejnění analýzy. Součas-
ně budou zveřejněny výstupy z říjnových anket, ve kterých obyvate-
lé Litvínova hodnotili kvalitu života ve městě.                             (nov)



MOST - Od letošního roku mění 
skupina Sev.en Energy způsob 
finanční pomoci regionům, kde 
působí. Vyhlašuje finanční grant, 
o který mohou žádat organiza-
ce, obecně prospěšné společ-
nosti, spolky, sdružení, obce či 
kraje a obdobné nepodnikatel-
ské subjekty. Podmínkou je, aby 
měly  vztah k lokalitám, ve kte-
rých se projevuje vliv podnika-
telské činnosti skupiny Sev.en 
Energy. 

„V regionech, kde podniká-
me, chceme být dobrými souse-
dy a podporovat aktivity míst-
ních komunit. Naše finanční po-
moc nad rámec zákonných od-
vodů státu a regionům se pohy-
buje v řádech desítek milionů ko-
run ročně. Nový grant  je transpa-
rentní způsob, jak tuto pomoc do 
regionů rozdělit. Má jasná a pře-
hledná pravidla a elektronické po-
dání žádosti o grant je velmi jed-
noduché,“ uvedla mluvčí skupiny 
Sev.en Energy Gabriela Sáričko-
vá Benešová.

Grant bude účelově poskyto-
ván zejména na environmentální 
projekty, sport, technické vzdě-
lání a další činnosti související 
s rozvojem regionů, ve kterých se 
projevuje vliv podnikatelské čin-
nosti skupiny Sev.en Energy. Vý-
še grantu není nijak omezená.  
Žádosti o grant lze podávat pou-
ze elektronicky prostřednictvím 
registračního formuláře, který 
je dostupný na webových strán-
kách Sev.en Energy. „O přiděle-
ní grantu bude rozhodovat vedení 
společnosti na základě doporuče-
ní grantové komise. Ta bude při-
hlížet především k tomu, jaký vliv 
má projekt na rozvoj místní ko-
munity, ať už v oblasti vzdělává-
ní, volnočasových aktivit dospě-
lých či mládeže nebo přínos pro 
životní prostředí,“ doplnila Gab-
riela Sáričková Benešová. 

Vloni  podpořila Sev.en Ener-
gy rozvoj vzdělávání, sociální 

a charitativní projekty a spor-
tovní i volnočasové aktivity pře-
devším dětí a mládeže. V  rám-
ci podpory technického vzdě-
lání spolupracovala společnost 
Vršanská uhelná ze skupiny  
Sev.en Energy například na pro-
jektu „Biouhel“ České zeměděl-
ské univerzity. Přispívala rovněž 
na provoz mimoškolních akti-
vit s technickým zaměřením, ja-
ko jsou technické kroužky nebo 
kempy. 

Skupina se v  roce 2020 stala 
generálním partnerem nezávis-
lé iniciativy Educator, jejímž cí-
lem je prostřednictvím své čin-
nosti adaptovat český vzděláva-
cí systém, instituce v něm půso-
bící a studentský život na realitu 
a možnosti 21. století. Skupina 
podporuje rovněž sportovní ak-
tivity, je například generálním 
partnerem Dámského házen-
kářského klubu Most Černí an-
dělé a podporovala mládežnický 
hokej. Podporovala elektromo-
bilitu prostřednictvím projektu  

Sev.en Energy for bikers, v rám-
ci kterého vybudovala síť na-
bíjecích stanic pro elektrokola. 
Podpořila kulturní dění a sta-
la se hlavním partnerem festi-
valů Praha září a Praha žije hud-
bou. Prostřednictvím finančních 
darů obcím a městům v  regio-
nech, kde působí, podporova-
la další volnočasové aktivity, po-
řádání veřejných akcí, investice 

do modernizací a rozvoje veřej-
ného prostoru, aktivity v  rám-
ci bezpečnosti a prevence krimi-
nality. V  regionech, kde skupi-
na působí, věnovala lékařům, zá-
chranářům a do domovů seniorů 
v první vlně pandemie covid-19 
ochranné pomůcky a respiráto-
ry, nemocnicím v regionech da-
rovala plicní ventilátory.                              

(ink)
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CELIO a.s.
Společnost CELIO a.s. 

POŽADUJEME:
• 
• Zdravotní způsobilost

Základní vzdělání nebo výuční list

• Minimálně řidičský průkaz skupiny B
• 
• 
• Manuální zručnost
• Chuť pracovat

NABÍZÍME:
• 
• 
• 

BENEFITY: 

• Operátor linky pro mechanické zpracování odpadů
• Strojník pro skládkový komplex
• Závodčí pro skládkový komplex (vhodní i pro důchodce)

19 000 14 500

VODA
PLYN
TOPENÍ
ELEKTRIKA
OTEVÍRÁNÍ
DVEŘÍ

800 136 018bezplatná 
linka

Pionýrů 1501, Most
tel.: 417 639 296

HAVARIJNÍ SLUŽBA

(pro SBD Krušnohor od 15 hod.)

servis a montáž výtahů

DERATIZACE
DEZINSEKCE
DEZINFEKCE
+420 775 287 061
+420 777 287 069
deratizace@zdenek-bilek.cz

Sev.en Energy vyhlašuje grant 
Podpoří regiony, kde působí 

Nový grant nahradí například Chytré hlavy pro Sever, 
které pro podporu technického vzdělávání využíva-
la Vršanská uhelná ze skupiny Sev.en Energy předcho-
zích deset let. Z nového grantu  poplyne v letošním roce 
i podpora sportovním klubům, kterým jsou společnos-
ti ze skupiny Sev.en Energy tradičním partnerem. V ro-
ce 2020 podpořila skupina Sev.en Energy obdobné akti-
vity v regionech, kde působí, částkou 74 miliónů korun. 

Podrobná pravidla grantu  a elektronický přihlašovací 
formulář najdou zájemci  na odkaze https://www.7ener-
gy.com/cz/udrzitelny-rozvoj/#soused

V mrazivých a bezvětrných 
dnech jedou všechny elektrár-
ny, které vlastní Sev.en Ener-
gy, a které jsou zásobeny z uh-
lí vytěženého na Mostecku,  čas-
to na plný výkon. Například 
Elektrárna Počerady měla nej-
více napilno vloni v  listopadu, 
kdy využila 78 procent své vý-
konové kapacity a vyrobila 564 

gigawatthodin (GWh) elektři-
ny. Elektrárna Chvaletice, kte-
rá je dalším uhelným zdrojem 
skupiny, během prosince do-
sáhla ve výrobě jedné z nejvyš-
ších denních hodnot a od No-
vého roku jede kromě nočních 
hodin téměř výhradně na maxi-
mum. Teplárna Kladno pak je-
la v prosinci na všechny tři blo-

ky a vyrobila 176 GWh elektři-
ny, a to v režimu podpůrných 
služeb, při němž stabilizuje sou-
stavu v denních špičkách. Z dat 
ČEPS vyplývá, že první lednový 
čtvrtek činil podíl parních, tedy 
uhelných zdrojů na výrobě elek-
třiny v Česku 50,23 procenta. 
Následovaly jaderné elektrár-
ny s 32,21 procenta a plynové 
a paroplynové elektrárny s 10,71 
procenty. Například na fotovol-
taické elektrárny připadalo 0,08 
procenta. 

Koncem prvního lednového 
týdne energie z  uhelných elekt-
ráren, které vyrábějí naplno, při-
spěly ke stabilizaci sítě při masiv-
ním poklesu frekvence v elektric-
ké přenosové soustavě v soused-
ním Rakousku.  Evropě dokonce 
hrozil blackout. Bez pomoci od 
sousedních zemí, tedy i z České 
republiky a dodávek energie od 
uhelných a jaderných elektráren, 
by nápor na energetickou přeno-
sovou soustavu Rakousko a celá 
Evropa nezvládly.                   (ink)

V mrazivých dnech jedou uhelné  
elektrárny naplno

MOST – Uhelné elektrárny během zimních dnů drží přenosovou 
soustavu České republiky nad vodou. Pokrývají polovinu výroby 
elektřiny v Česku. 

Skupina podporuje rovněž sportovní aktivity, je například generálním 
partnerem Dámského házenkářského klubu Most Černí andělé a pod-
porovala mládežnický hokej.

V  rámci podpory technického vzdělání spolupracovala společnost 
Vršanská uhelná ze skupiny Sev.en Energy například na projektu  
„Biouhel“ České zemědělské univerzity.

Sev.en Energy podporovala elektromobilitu prostřednictvím projektu Sev.en Energy for bikers, v rámci které-
ho vybudovala síť nabíjecích stanic pro elektrokola.
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Stipendijní program řadu 
let podporuje formou finanč-
ního příspěvku úhradu nákla-
dů spojených se studiem nejen 
studenty lékařských fakult, ale 
také studenty vybraných ne-
lékařských oborů, kteří v bu-
doucnu uzavřou dle smluvních 
stipendijních podmínek pra-
covní poměr s Krajskou zdra-
votní. 

Mimořádný stipendijní pro-
gram je určený pro podpo-
ru studentů 2. a 3. ročníku vy-
sokoškolského prezenčního 
studia nebo vyššího odborné-
ho prezenčního studia v oboru 
všeobecná sestra a studentů 6. 
ročníku vysokoškolského pre-
zenčního studia v oboru lékař.

Výše a podmínky 
stipendií

Všeobecná sestra –  
stipendium 150 tis. Kč

Student 3. ročníku vysoko-
školského prezenčního studia 
nebo vyššího odborného pre-
zenčního studia v oboru všeo-
becná sestra

Závazek - uzavření smlouvy 
s Krajskou zdravotní na mini-
málně 2 roky.

Lékař –  
stipendium 225 tis. Kč

Student 6. ročníku vysoko-
školského prezenčního studia 
v oboru lékař

Závazek - uzavření smlouvy 
s Krajskou zdravotní minimál-
ně na 3 roky, práce na někte-
rém z následujících pracovišť: 
urologické oddělení (Masary-
kova nemocnice v Ústí nad La-
bem a Nemocnice Most), oto-
rinolaryngologické oddělení 
(Masarykova nemocnice v Ústí 
nad Labem, Nemocnice Děčín 
a Most), neurologické oddělení 
(Masarykova nemocnice v Ústí 
nad Labem, Nemocnice Děčín, 
Chomutov, Nemocnice Teplice 
a Most), radiodiagnostické od-
dělení (Nemocnice Děčín, Cho-
mutov, Teplice a Most), chirur-
gické oddělení (Nemocnice Dě-
čín,  Chomutov, Teplice a Most), 
sportovní medicína (Masary-
kova nemocnice v Ústí nad La-
bem), psychiatrické oddělení 
(Nemocnice Most).

Lékař –  
stipendium 250 tis. Kč

Student 6. ročníku vysoko-
školského prezenčního studia 
v oboru lékař

Závazek – uzavření smlouvy 
s Krajskou zdravotní  minimál-
ně na 3 roky, práce na interním 
oddělení jednoho ze zdravot-
nických zařízení Krajské zdra-
votní (Masarykova nemocnice 
v Ústí nad Labem, Nemocnice 
Děčín, Chomutov, Teplice,  Li-
toměřice a Most).

Všeobecná sestra –  
stipendium 100 tis. Kč

Student 2. ročníku vysoko-
školského prezenčního studia 
nebo vyššího odborného pre-
zenčního studia v oboru všeo-
becná sestra

Závazek – uzavření smlouvy 
s Krajskou zdravotní minimál-
ně na 2 roky.

Lékař –  
stipendium 100 tis. Kč

Student 6. ročníku vysoko-
školského prezenčního studia 
v oboru lékař

Závazek - uzavření pracov-
ní smlouvy s Krajskou zdravot-
ní minimálně na 2 roky, práce 
na jednom z následujících zdra-

votnických pracovišť: Nemocni-
ce Děčín (rehabilitační odděle-
ní, anesteziologicko-resuscitač-
ní oddělení, dětské a dorostové 
oddělení), Masarykova nemoc-
nice v Ústí nad Labem (klini-
ka úrazové chirurgie, kardiolo-
gická klinika, nefrologicko-dia-
lyzační oddělení, psychiatrické 
oddělení, onkologické odděle-
ní, plicní oddělení, patologické 
oddělení), Nemocnice Teplice 
(ortopedické oddělení, gyneko-
logicko-porodnické oddělení), 
Nemocnice Most (plicní oddě-
lení, anesteziologicko-resusci-
tační oddělení, dětské a doros-
tové oddělení, gynekologicko-
porodnické oddělení), Nemoc-
nice Chomutov (ortopedické 
oddělení, onkologické oddělení, 
oddělení nukleární medicíny, 
hematologicko-transfuzní od-
dělení, anesteziologicko-resus-
citační oddělení, dětské a doros-
tové oddělení, gynekologicko-
porodnické oddělení)

Rozsah poskytovaných sti-
pendií je pro jednotlivé obory 
omezen.                                (nov)

Krajská zdravotní nabízí studentům
mimořádný stipendijní program

Žádosti o stipendia lze podávat do 28. 2. 2021.
Další podmínky programu zájemci naleznou na: nf.kzcr.eu.

ÚSTECKÝ KRAJ - Nadační fond Krajské zdravotní připravil pro stu-
denty zdravotnických oborů mimořádný stipendijní program pro 
akademický/školní rok 2020 – 2021.

MOSTECKO – Ještě do neděle 14. února můžete podpořit zdravotníky 
účastí v závodu Virtual Charity Run.

Charitativní závod  navazuje na loňský úspěšný ročník, do které-
ho se zapojilo téměř 1 200 sportovců, kteří přispěli částkou více než 
180 tis. Kč. Zapojením do Virtual Charity Run 2021 můžete podpo-
řit zdravotníky z oddělení ARO Masarykovy nemocnice v Ústí nad 
Labem.

Vypsány jsou oblíbené běžecké trasy na 5 a 10 km. Novinkou je také 
nesoutěžní trasa na 5 km chůze. Princip účasti je jednoduchý. Zájem-
ci si vyberou den a trasu, zaregistrují se na www.miladatour.cz. Přispět 
třeba jen svou účastí a registrací mohou samozřejmě i ti, kteří závo-
dit nemohou nebo nechtějí. Všechny podrobnosti hledejte na http://
miladatour.cz/virtual-charity-run-opet-pomuze-zdravotnikum (nov)

Očkování na Zahradě Čech
ÚSTECKÝ KRAJ - Ústecký kraj vybral jako jedno z očkovacích 

míst na covid-19 areál Zahrady Čech. Zástupci Krajské zdravotní 
již převzali připravený prostor. Pro vakcinaci byl vybrán pavilon G, 
který se osvědčil už vloni, kdy se dočasně proměnil v jedno z něko-
lika málo testovacích středisek v republice na covid-19. Výhodou 
výstaviště je bezbariérovost, potřebném zázemí a dostatek parko-
vacích míst. Pokud bude bude dostatek očkovacích látek, očkova-
cí místo by se mohlo rozjet v polovině února.                             (nov)

Virtual Charity Run
na pomoc zdravotníkům

Kapela ústeckou onkologii fi-
nančně podporuje dlouhodobě.  
Celkem jí už věnovala 510 800 
korun. „Připravujeme se na re-
vitalizaci radiační části našeho 
zdravotnického pracoviště. Pe-
níze využijeme na zpříjemně-
ní prostor pro pacienty,“ uved-
la primářka Onkologického od-
dělení Masarykovy nemocnice  
Martina Chodacká. „Děkujeme 
za zaslané příspěvky. Vám všem 
za vaši přízeň, našemu milému 
orchestru za skvělé výkony a ne-
všední zážitek na pódiu, celému 

týmu, který se podílel na tech-
nickém zajištění za profi prá-
ci a všem partnerům koncertu 
za podporu,“ uvedla kapela The 
Boom na svých stránkách, je-
jíž členové nakonec zaokrouh-
lili odeslanou částku na 50 ti-
síc Kč. Získaných padesát tisíc 
korun doplní sedmdesátitisíco-
vý finanční dar od firmy Malfi-
ni, a.s., který byl předán 19. pro-
since 2021 v Hraničáři při on-li-
ne přenosu 30. Vánočního kon-
certu. Koncert lze zhlédnout na 
youtube.                                (nov)

Kapela The Boom poslala zdravotníkům  
výtěžek z koncertu

ÚSTECKÝ KRAJ - Výtěžek 50 tis. Kč z Vánočního koncertu kapely The 
Boom poslali hudebníci zdravotníkům Centra vysoce specializova-
né onkologické péče pro dospělé Krajské zdravotní - Masarykovy 
nemocnice v Ústí nad Labem. 

Vjezd do areálů  
nemocnic bez omezení

ÚSTECKÝ KRAJ – Krajská zdravotní  zavádí do areálů, v nichž je zave-
den závorový systém, neomezený vjezd pro motoristy.  Děje se tak 
po domluvě s vedením Ústeckého kraje.

Krajská zdravotní tak reaguje na vývoj pandemie související 
s šířením epidemie. „Důvodem otevření areálů nemocnic spadajících 
pod Krajskou zdravotní  v Mostě, Děčíně, Ústí nad Labem, Teplicích 
a Chomutově je zlepšení dostupnosti odběrových a vakcinačních co-
vid center,“ informovala mluvčí Krajské zdravotní Jana Mrákotová. 
Přehled odběrových a vakcinačních center najdete na www.kzcr.eu 
nebo na www.kr-ustecky.cz.                                                            (nov)
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Z Rady města Meziboří

VŠEOBECNÁ/
PRAKTICKÁ 

SESTRA  
nástup možný ihned,

možnost flexibilních úvazků

Hledá pracovníky
na tuto pozici: 

Více informací na stránkách 
MSSS v Mostě - p. o.   

http://msss-most.cz/kariera/
volna-pracovni-mista

Kontakt – úseková sestra
Monika Prknová, telefon 606 787 070, 

e-mail: prknova@msss-most.cz
   

Nový Hyundai i30 

 
Bezpečí, které můžete slíbit.

Praktická výbava Automatická převodovka DCT Příslušenství Vánoční prémie

*Uvedená cena již zahrnuje veškerá poskytnutá zvýhodnění.

O: 127–136 g/km. 
Fotografie je pouze ilustrativní.

Autosalon Most s. r. o.
Nad Korodorem 776, Most
Číslo: 775 42 40 40, www.hyundai-most.cz
www.hyundai-most.cz

MEZIBOří – Hned několik pro-
jektů, závislých na získání 
dotace, připravuje Meziboří. 
Podporu chce  získat na revitali-
zaci parku, zázemí pro sportov-
ce a další akce. Připravené in-
vestice pro letošní rok ale svědčí 
o tom, že se město případně 
obejde i bez dotací.

Dotaci už  město získalo na 
obnovu stromořadí a doprovod-
né zeleně v ul. Májová a památ-
ných stromů, a to  60 % uzna-
telných nákladů. Jedná se zhru-
ba o 540 tisíc korun od Minis-
terstva životního prostředí ČR. 
V rámci realizace se odstraní, 
ošetří a vysadí dřeviny v uli-
ci Májová. Součásti projektu je 
i tříletá následná peče. S  reali-
zací město začalo vloni na pod-
zim. Dokončeno má být v dub-
nu. Dále město získalo dotaci  
60 %,  zhruba 1 765 tisíc korun, 
od ministerstva pro místní roz-
voj na rekonstrukci podlah v tě-
locvičně mezibořské základní 

školy. Realizaci plánuje na letní 
měsíce. Připravena je  další eta-
pa rekonstrukce toalet v  mezi-
bořské základní škole. Náklady 

jsou bezmála 2 mil. Kč. U této 
akce zvažuje město žádost o do-
taci z ministerstva pro místní 
rozvoj. Bez dotace letos město 

opraví komunikace v areálu ga-
ráží – Markův kopec za zhruba 
6 700 tis. Kč. 

(ink)

Meziboří plánuje sáhnout si na dotace

V  případě získání dotace plánuje město například revitalizaci zbývající části parku Přátelství za více jak  
20,7 mil. Kč,  rozšíření a  nástavbu objektu čp. 401 v ul. Markův kopec v Meziboří za účelem využití jako zázemí 
pro sportovce za cca 20 mil. Kč. I tato akce je závislá na získání dotace, stejně jako vybudování zázemí pro te-
nisty v prostoru areálu letních sportů.  

Vloni méně přestupků

MEZIBOŘÍ -V  roce 2020 
v Meziboří poklesly  přestupky. 
V roce 2019  jich komise řeši-
la o 3 více. 

Celkem bylo oznámeno 45 
přestupků, 9 přecházelo z roku 
2019. Za poslední tři roky je si-
tuace téměř stejná. Řešeno by-
lo 33 přestupků proti občan-
skému soužití, 14 proti majet-
ku, 1 proti pořádku ve věcech 
územní správy a samosprá-

vy, 6 proti veřejnému pořádku. 
Komisi bylo oznámeno jedno 
porušení obecně závazné vy-
hlášky města. V  loni byly ulo-
ženy dvě pokuty, na pokutách 
a sankcích bylo celkem uhra-
zeno 15 438 Kč. Do této částky 
byly započítány i pokuty a ná-
klady řízení z minulých let. Po-
dáno bylo jedno odvolání proti 
rozhodnutí komise, které odvo-
lací správní orgán vyhodnotil 
jako nedůvodné. Do letošní-
ho roku přešlo 20 přestupků. 

Většinu roku nemohla komise 
svolávat ústní jednání z  důvo-
du platných epidemiologických 
opatření.

Radní podpořili 
podnikatele

MEZIBOŘÍ - Radní schváli-
li odložení splatnosti nájemné-
ho za pronajaté nebytové prosto-
ry v majetku města Meziboří bez 
služeb v době, kdy je  vyhlášený 
nouzový stav. 

Odklad splatnosti nájemného 
bez služeb bude možné odložit 
vždy do tří měsíců. Po ukončení 
vyhlášeného nouzového stavu  je 
nutné uhradit dle splatnosti. Pří-
padné žádosti o slevu na nájem-
ném či odpuštění nájmu je mož-
né doručit na Městský úřad Me-
ziboří vždy za předchozí čtvrtle-
tí. Žádosti o slevu či odpuštění 
nájmu za pronájem nebytových 
prostor v majetku města Mezi-
boří, jsou na webových strán-
kách města.                            (ink)

Pokud to bylo možné,  senio-
ři se scházeli v prostorách klu-
bu v úterý a ve čtvrtek. „Ve čtvr-
tek se v  klubu schází převážně 
členky, které se tu věnují ručním 
pracím, výrobě různých ozdob, 
malování s  různou tématikou 
a technikou. Výrobky pak zdo-
bí klub seniorů. Během schůzek 
se v klubu hrají společenské hry, 
karty, dáma, šachy, využívají se 
posilovací stroje a pingpongo-
vý stůl, plánují se akce nebo se 
jen tak povídá. Využíváme i za-
koupený masážní stůl. Když je 
to možné, dochází do klubu ma-
sérka,“ uvedla předsedkyně klu-
bu Jana Bothová. Každý rok se 
v klubu koná také výroční člen-
ská schůze, na kterou je zváno 
i vedení města Meziboří. 

Klub  spolupracuje s Kultur-
ním zařízením Meziboří. „Vý-
bornou spolupráci máme s  ve-
doucí kulturního zařízení Len-
kou Pecákovou. V  září pro nás 
připravila besedu Jižní Afrika 
s  cestovatelem Petrem Nazaro-
vem. Naplánovaly jsme společ-
ně také Akademii třetího věku, 
ta se ale kvůli pandemii nemoh-
la uskutečnit,“ doplnila Jana Bo-
thová.  Volnější režim během 
prázdnin využili senioři k výle-
tům a rekreacím. Padesát členů 
vyjelo na rekreaci do Spáleného 
Poříčí u Plzně. Další, na Sloven-
sko do Velkého Mederu, už ale 
byla zrušena. 

Klub se věnuje i charitě. Má 
patronát nad litvínovským psím 
útulkem, kam členové pravidel-

ně dochází a věnují materiální 
nebo finanční dar. Při první vl-
ně koronavirové pandemie šily 
seniorky roušky. Činnost Klu-
bu seniorů Meziboří je finan-
cována  z vlastních zdrojů (roč-
ní členský příspěvek klubu činí 
100 Kč na seniora) a dále z roz-
počtu města Meziboří. „Od ve-
dení města máme velkou pod-
poru, za což děkujeme. Svaz dů-

chodců ČR, kde jsou někteří čle-
nové registrováni, přispívá na 
činnost formou zajišťování spo-
lečných rekreací seniorů z regio-
nu a zajišťování autobusů na ty-
to rekreace,“ uzavřela Jana Bo-
thová. Z rozpočtu města Me-
ziboří byla na činnost Klubu 
seniorů Meziboří  v roce 2020 
vyhrazena částka 241 000 Kč. 

(ink)

Mezibořské seniory zbrzdil  koronavirus
MEZIBOří – Pestrou činnost mezibořského klubu seniorů ovlivnil  
koronavirus. řadu plánovaných akcí a setkání senioři zrušili, i tak si 
ale část programu užili. Podporu mají především ve vedení města. 
Na činnost jim Meziboří každoročně přispívá bezmála čtvrt miliónu 
korun.

Při první vlně koronavirové pandemie šily seniorky roušky.

Sezona 2020/2021 přitom ne-
ní pro Marka vůbec jednodu-
chá. Přestup do juniorské ka-
tegorie je hodně náročný.  No-
vinkou také je, že závodí nejen 
se stejně starými chlapci, ale ta-
ké se soupeři narozenými v  le-
tech 2003 až 2000 a s dospělými, 
kterým je 21 a více let. I přesto 
Marek soupeřům ukazuje, že to 
s ním nebudou mít jednoduché. 

Potvrzují to i průběžné výsled-
ky Českého poháru.  V katego-
rii U18 mladších juniorů vévo-
dí průběžnému pořadí. Součas-
ně si mezi staršími juniory drží 
skvělou pátou příčku a v katego-
rii mužů je nyní osmý.  Na če-
le žebříčku je i v mezinárodním 
bodování ročníkového srov-
nání, a to v  alpské kombinaci. 
V  ostatních disciplínách, tedy 

slalomu, obřím slalo-
mu a super-G meziná-
rodního bodování fi-
guruje v TOP 15.

V  současné době 
Marek studuje střed-
ní průmyslovou ško-
lu v  Mostě. Věnovat 
se aktivně lyžování na 
profesionální úrovni 
může díky vstřícnému 
přístupu jejího vedení. 
„Jsem za to vděčný a vel-
mi si toho vážím. Chci 
také poděkovat všem, kteří mě 
podporují a finančně mi pomá-
hají. Právě oni mají obrovskou 
zásluhu na mých dobrých výsled-

cích včetně titulu republikového 
šampiona,“ říká Marek Müller 
na adresu svého týmu, sponzo-
rů i fanoušků.                        (ink)

Lyžař z Lomu budí respekt soupeřů
LOM - V půlce sezony hostil Špindlerův Mlýn první část Mistrovství 
České republiky v alpských disciplínách. Na startu nechyběl ani Ma-
rek Müller, šestnáctiletý nadaný lyžař z Lomu u Mostu. V kategorii 
U18 Marek nenašel přemožitele v alpské kombinaci. Právem si tak 
odvezl titul šampiona. Ve stejné kategorii v super-G obsadil navíc  
třetí místo. 

Navázal tak na perfektní výkony v žákov-
ských kategoriích, v nichž slavil několikrát 
titul mistra ČR a byl také pětinásobným ví-
tězem dětských olympiád ODM. 
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Seznam distribučních 
míst týdeníku Homér

Most
Fotoateliér Žihla, Magistrát 

města Mostu, čerpací stanice GO, 
SBD Krušnohor, knihovna, Italská 
cukrárna, Hotel Cascade, kavárna 
Taboo, Autodrom Most, divadlo, 
Archa Most, autobusy Kavka, hos-
pic, HSRM, fotbalový stadion Most, 
Hipodrom Most, dopravní pod-
nik, Bilbo, Astra, vlakové nádraží, 
Aquadrom, Central Most

Litvínov a okolí
Schola Humanitas, Městský 

úřad Litvínov, OMW, Fitness Flora, 
čerpací stanice GO, Unipetrol, KSK 
Komořany, United Energy,  a.  s., 
Městský úřad Meziboří, Domov 
důchodců Meziboří, Citadela, 
Resort Loučky, Spolužití, Tenba, 
knihovna, zimní stadion, Podkruš-
nohorská poliklinika, plavecký ba-
zén, hospoda Černice, zdravotní 
středisko Horní Jiřetín, Městský 
úřad Horní Jiřetín

Ostatní města a obce
Líšnice, Polerady, Havraň, Vrsk-

maň, Bílina, Malé Březno, Strupči-
ce, Teplice, Jirkov, Chomutov

Návrh na udě-
lení Ceny hejtma-
na Ústeckého kra-
je může předlo-
žit občan, skupiny 
občanů, právnické 
osoby se sídlem na 
území Ústeckého 
kraje a jiné subjekty 
působící na území 
kraje, a to v  těch-
to kategoriích:  regionální roz-
voj, sociální a zdravotní oblast 

včetně záchrany 
lidského života, vě-
da a výzkum, kul-
tura, sport. Návrhy 
je možné písemně 
zasílat do 28. února 
na adresu:  Odbor 
Kancelář hejtma-
na, Krajský úřad 
Ústeckého kra-
je, Velká Hradeb-

ní 3118/48, 400 02 ÚSTÍ NAD 
LABEM.

Nominaci je též možné doru-
čit osobně přímo do podatelny 
Krajského úřadu Ústeckého kra-
je nebo zaslat elektronicky na 
adresu:  epodatelna@kr-ustec-
ky.cz. V  případě elektronické-
ho podání je nezbytné k doku-
mentům připojit elektronické 
podpisy navrhovatele i nomi-
novaného. Návrhy včetně pří-
loh posílejte doporučeně poš-
tou. I v  případě osobního do-
ručení na obálku nezapomeň-
te připsat: Neotvírat – Návrh na 
Cenu hejtmana Ústeckého kra-
je.  V  návrhu odůvodněte, proč 
by daná osoba/skupina osob 

měla být vyznamenána. Zašlete 
veškeré dokumenty, které pod-
poří váš návrh – např.: životo-
pis, výčet činností či zásluh, no-
vinové články o činech či zá-
sluhách, publikační přehled, 
atp. Připojte kontaktní údaje 
na navrhovanou osobu/skupi-
nu osob. Společně s návrhem na 
ocenění  zašlete formuláře  sou-
hlas a čestné prohlášení nomi-
novaného  a  souhlas se zpraco-
váním osobních dat navrhova-
tele.  Veškeré příslušné formulá-
ře jsou k dispozici ke stažení na: 
www.kr-ustecky.cz. 

(nov)

Kdo získá Cenu hejtmana  
Ústeckého kraje? Nominujte!

Knižní poklady on-line
ÚSTECKÝ KRAJ - Při příle-

žitosti svého 75. výročí prezentu-
je Severočeská vědecká knihovna 
výběr svých knižních pokladů – 
knihy nejstarší, největší a nejtěž-
ší, ale i ty nejmenší, nejkrásnější 
a nejzajímavější. K výstavě byl vy-
dán stejnojmenný průvodce, kte-
rý knihy známé i neznámé blíže 
popisuje a představuje. Výstavu, 
která  prezentuje knižní poklady 
z fondu knihovny, je možné vidět 
on-line do 28. února na www.sv-
kul.cz.                                     (nov)

Krajský úřad povede  
nový ředitel

ÚSTECKÝ KRAJ – Krajský úřad Ústeckého kraje vede od 1. února 
JUDr. Jiří Holub. 

Jmenování do funkce ředitele Krajského úřadu v Ústí nad La-
bem na žádost hejtmana Jiřího Schillera odsouhlasil ministr vni-
tra Jan Hamáček. Jiří Holub se narodil v Pacově v okrese Pelhři-
mov, vystudoval Právnickou fakultu Univerzity Karlovy v Praze 
a po celý svůj profesní život pracoval na různých vedoucích mís-
tech v orgánech státní správy, v nichž získal potřebnou manažer-
skou zkušenost. Naposledy vedl v pozici ředitele Krajský úřad  
Středočeského kraje.                                                                        (nov)

ÚSTECKÝ KRAJ – Už jen dva týdny zbývají do uzavření nominací na 
Cenu hejtmana Ústeckého kraje za rok 2020. Návrhy na ocenění mi-
mořádných osobností můžete posílat do 28. února.

Jan Schiller

Ústecký kraj se proti dezinfo-
macím na Hlídacím psu brání 
a uvádí na pravou míru informa-
ce, které platí pro všechny zdra-
votnické školy na území regio-
nu a všechny nemocnice v rám-
ci Krajské zdravotní. „V polo-
vině ledna 2021 musel Krizový 
štáb Ústeckého kraje řešit  kritic-
kou personální situaci v krajských 
nemocnicích, kdy v rámci vyhlá-
šeného nouzového stavu vrcholi-
la epidemiologická křivka v počtu 
hospitalizovaných pacientů s one-
mocněním covid-19. Na zákla-
dě podnětu krajského koordináto-
ra intenzivní péče se ve spolupráci 
s odborem zdravotnictví a odbo-
rem školství, mládeže a tělový-
chovy Krajského úřadu Ústeckého 
kraje hledalo řešení nastalé situa-

ce,“ reaguje na článek vedení Ús-
teckého kraje.

Byli proto osloveni všichni ře-
ditelé zdravotnických škol, kraj-
ských příspěvkových organi-
zací, k nalezení společného ře-
šení. Shoda panovala na tom, 
že pokud je nutná pomoc žá-
ků a studentů zdravotnických 
oborů v krajských nemocnicích, 
lze  přesunout souvislou odbor-
nou praxi žáků 3. ročníků střed-
ních zdravotnických škol a stu-
dentů 1. ročníků vyšších odbor-
ných škol, kterou standardně 
vykonávají v jarních a letních 
měsících, na měsíc leden a únor.

„Není pravdou, že budou mu-
set tuto praxi opakovat.  V jar-
ních a letních měsících se již bu-
dou věnovat pouze školní výuce. 

Odborná praxe žáků a studentů 
je vždy součástí učebního plánu 
vzdělávacích oborů zdravotnic-
kých škol a její splnění je nezbyt-
nou podmínkou pro postup do 
vyššího ročníku. Ani v přechozích 
letech nebyla nikdy finančně ho-
norována,“ vysvětluje kraj a do-
dává: „Oproti tomu zmíněná pra-
covní povinnost se týkala v uply-
nulém období žáků posledních 
ročníků, tedy těch, kdo mají v le-
tošním kalendářním roce matu-
rovat. Z pohledu Ústeckého kraje 
je velmi nežádoucí tyto žáky zno-
vu povolávat na pracovní povin-
nost, protože se musí připravovat 
na důležitou zkoušku a již v ka-
lendářním roce 2020 o velkou část 
výuky přišli. Podobně řeší tuto si-
tuaci i ostatní kraje České republi-
ky, až na výjimky, kde je skutečně 
znovu vydána pro žáky pracovní 
povinnost. Toto řešení však vzhle-
dem k výše uvedenému nepova-
žujeme za nejlepší možné.“

Ústecký kraj plně stojí za tím-
to řešením a velmi děkuje všem 

ředitelům zdravotnických škol, 
vedení krajských nemocnic, je-
jich pracovníkům a všem žákům 
a studentům, kterých se rozhod-
nutí týká, za odváděnou prá-
ci.  Podle zástupců vedení Ús-
teckého kraje je třeba brát v po-
taz situaci z celkového pohledu, 
kdy nalezené řešení umožní zá-
chranu lidských životů. Určitým 
benefitem pro žáky a studenty 
je pak očkování, které díky této 
praxi mohou podstoupit již v té-
to fázi mezi prvními.

„Ústecký kraj si práce, nasazení 
a vstřícnosti hledat společná řeše-
ní v krizové situaci nesmírně vá-
ží. Zájem Ústeckého kraje a kraj-
ských nemocnic je skutečně za-
chování nezbytné zdravotní péče 
pro občany kraje, aby nedochá-
zelo ke zbytečným úmrtím. Zá-
roveň se maximálně všichni snaží 
zachovat vysoký standard vzdělá-
vání na zdravotnických školách,“ 
stojí také v reakci na text Hlída-
cího psa. 

(nov)

Hlídací pes napsal: „V nemocnici v Mostě  
slouží studentky povinně a zadarmo“
Ústecký kraj se proti článku tvrdě ohradil

ÚSTECKÝ KRAJ - Ústecký kraj se ohradil proti nepřesným a neúpl-
ným informacím v článku o pracovní povinnosti a školní praxi žáků 
a studentů zdravotnické školy v mostecké nemocnici, který pod 
titulkem „Pracovní povinnost maskovaná jako školní praxe. V ne-
mocnici v Mostě slouží studentky povinně a zadarmo“, zveřejnil na 
webovém portálu hlidacipes.org. 

Na webu najdou podnikate-
lé pomoc při zahájení i rozvo-
ji svého podnikání, ale i řízení 
běžné agendy. Získají odpovědi 
na otázky, naleznou  řešení pro-
blémů, sjednají si schůzku s od-
borníky. One Stop Shop posky-
tuje ucelený přehled služeb za-
měřených na podnikatelskou 
činnost, které zajišťují regionál-
ní organizace působící v oblasti 
podnikání. Pro přehlednost jsou 
jednotlivé služby rozčleněny do 

několika oblastí. Každá uvedená 
služba obsahuje podrobný po-
pis, název organizace, která se 
danému tématu věnuje a kon-
taktní formulář, prostřednic-
tvím kterého má každý návštěv-
ník možnost položit v rámci da-
né služby dotaz nebo si sjednat 
osobní schůzku. Odpověď ne-
bo potvrzení schůzky mu bude 
následně odesláno na uvedený  
e-mail případně vyřízeno telefo-
nicky.                                    (nov)

Podnikatelé mají k dispozici nový web

One Stop Shop naleznete na adrese https://onestopshop-uk.cz/

ÚSTECKÝ KRAJ -  Ústecký kraj ve spolupráci s Krajskou hospodář-
skou komorou, Inovačním centrem a Agenturou pro podporu pod-
nikání a investic CzechInvest připravil jednotné kontaktní místo 
v podobě webového portálu One Stop Shop.
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Letošní zima je tak trochu jiná, než ty předchozí. Po několika letech leží sníh i ve městech pod horami. 
A to ne nijak zanedbatelné dva centimetry, ale pořádná nadílka. Zimním sportům ale tuto sezónu ne-
přeje koronavirus. Lyžařské areály jsou zavřené, lanovky stojí. Do hor ale přesto můžete. Běžecké stopy 
jsou upravené a sněhu je tolik, jako už dlouho nebylo. 

Jak to ve stopě v Krušných horách vypadá, zjistíte na SKI mapě www.skimapa.cz. Skimapa je běžkař-
ský portál sdružující veškeré dostupné informace o stavu běžeckých tratí. Na jednom místě uvidíte, kde 
je právě upraveno, kde se úprava plánuje a jak se kde jezdí ostatním běžkařům. Informace od samot-
ných běžkařů získáte na www.kamzasnehem.cz/bezky/krusne-hory.                                                     (ink) 

Jak se na hory dostanete?
Můžete samozřejmě vyrazit autem, trochu problém budete ale mít s  přeplněnými parkovišti. 

Anebo se vydejte s Dopravou Ústeckého kraje. Běžky vozí zdarma. V jízdním řádu hledejte tyto 
linky: 

 � 585 z Jirkova na Boží Dar
 � 582 z Vejprt na Boží Dar
 � 600 z Kadaně na Horní Halži
 � 521 z Litvínova na Novou Ves, odtud směr Lesná
 � 523 z Litvínova na Klíny
 � 526 z Litvínova na Dlouhou Louku (jen o víkendech)
 � 493 z Teplic na Nové Město a na Moldavu
 � 398 z Teplic na Cínovec
 � 484 z Teplic na Komáří Vížku
 � 451 z Ústí nad Labem na Zadní Telnici
 � 452 z Ústí nad Labem do Tisé a do Petrovic
 � 433 z Děčína na Sněžník (jen o víkendech)
 � Vlak T8 z Děčína hlavní nádr. na Moldavu v Kruš. horách (o víkendu bývá občas posílen)

 

Zima přeje běžkování

kam nejlépe na běžky: 

Bílá stopa Nové Město –  
CíNoveC – KoMáří víŽKa

Upravené tratě:
Komárka -Cínovec-Vitiška-Nové Město (trafo)

Komárka - Cínovec má dvě varianty, Sedmihůrská silni-
ce nebo nově upravovanou cestou přes Přední Cínovec

Vitiška-Moldava
Okruhy 5 a 10km, propojka ze Štěničárny na Vápenice (U Žab)

Závodní tratě na Novém Městě

BěŽeCKé trasy loUčNá pod KlíNovCeM
 www.loucna.eu/infocentrum-1/bezecke-trate

Trasy Loučné pod Klínovcem na Boží Dar, kolem Klínovce a Meluzíny na Su-chou, Krušnohorská lyžařská magistrála (KLM) od Selského lesa na Horní Halži.V provozu OBČERSTVENÍ na CIHELNĚ nedaleko Abertamské zatáčky, kde je zároveň možné za 40 Kč/den ZAPARKOVAT a vyrazit do stopy, ať už do areálu Eduard  nebo na magistrálu. Otevírací doba bufetu: ST-NE od 9 hod. (do cca 17-18 hod.).Otevřeno také okénko v PENZIONU H na Barboře (SO-NE od 11 do 16 hod.).  Stopa k Penzionu H z okruhu Karlova běhu/Šlajsny bude na víkend upravována.

sport areál KlíNy
http://www.kliny.cz/aktualni-provoz-arealu2 

Od 15. 1. 2021 jsou všechna parkoviště na Klínech place-ná. Osobní automobil 100 Kč/den, dodávka nad 6 m 200 Kč/den, autobus, dodávka nad 9 m 300 Kč/den. Platba parkov-ného je zatím možná pouze v hotovosti. Parkoviště P4 na Mračném vrchu je prohrnuté, ale kapacita je omezená. Par-kujte raději na asfaltovém parkovišti P3 dole v obci. Hlavně neparkujte podél silnice, policie vás neprodleně zkasíruje.

lesNá
FB: Krušnohorská bílá stopa

https://www.horskyareal-lesna.cz/snehove-zpravodajstvia 

Půjčovna sportovního vybavení
Parkovné 60 Kč, dobrovolné na TIC nebo ve vý-

dejním okénku. K dispozici až 6 parkovišť.
Občerstvení otevřeno.

skiareál alšovka - Měděnec
FB: Skiareál Alšovka

www.alsovka.cz 

dloUhá loUKa
www.kbstopa.cz

Parkování: 100 Kč (Nutné mince do parko-
vacího automatu, ne papírové bankovky)

Občerstvení otevřeno.

sKiareál alšovKa -  
MěděNeC

FB: Skiareál Alšovka
Web: www.alsovka.cz 

Parkování: zdarma
Bus staví v Petlerech a pak až na Měděnci.
Půjčovna vybavení je umístěna na parko-
višti skiareálu Alšovka: +420 725 086 435

sKiareál Mezihoří –  
BlatNo, oKres ChoMUtov

FB: Skiareál Mezihoří

Občerstvení otevřeno.

adolfov - telNiCe
FB: Horský spolek Adolfov

Občerstvení: chata Florian
Parkování: zdarma

KrUšNohorsKá 30
Čtyřicátý první ročník legendární Krušnohorské třicítky se kvůli současné situaci běží virtuálně. Pořadatelé se roz-hodli uspořádat klání běžeckého lyžování v zajímavé nekontaktní formě. Svůj běh si sami zdokumentujete, změří-te a výsledky nahlásíte k porovnání.
Běžet můžete kdykoliv od konce ledna až do 7. března. Zvažte počasí, denní dobu, počet lidí na horách a taky to moc neodkládejte, ať je sníh. Stav tratí sledujete na Facebooku Bílá stopa Nové Město - Cínovec - Komárka. Start a cíl závodu je na stadionu v Novém Městě. Běžet můžete verzi 10 km nebo 30 km, volnou technikou nebo klasicky. Své výsledky nahlásíte na webu Krušnohorské třicítky. Tam se virtuálně poměříte s ostatními sportovci. Kdyby vás někdo předběhl, můžete svůj závod zopakovat a výsledek si vylepšit. Pořadatelé věří v poctivého ducha fair play. 

www.branadocech.cz


